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Berber, kuaför ve güzellik salonlarının pazar günleri kapanması kararı tartışma
yarattı. Kuaförler ve özel günü olan vatandaş, olası mağduriyetlere karşı çözüm istiyor

Sahiden III. Dünya 
Savaşı yaşanır mı?
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‘MÜŞTERİ KÜSERSE...’‘MÜŞTERİ KÜSERSE...’
İZMİR Kuaförler Odası Başkanı Sezai
Apaydın, “Kuaförler, düğün, nişan,
mezuniyet gibi özel günlerde kişilerin şık ve
bakımlı görünmelerini sağlıyor. Pazar günü
tüm kuaförler kapatıldığında halkımızın
mağduriyet yaşamayacağının garantisini
kim verebilir?” derken İzmir Berberler
Odası Başkanı Şükrü Bilgin, “Üyelerimiz bir
gün dinlenme fırsatı bulacağı için daha
verimli çalışacak. Bu hafta için İzmir Valisi
Süleyman Elban’a randevu talebimizi ilettik.
Sektörün yararına bir karar için görüş
alışverişi yapacağız” ifadelerini kullandı.

‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’‘CİDDİ SORUN OLUR’
İZMİRKuaförler Odası Yönetim Kurulu üyesi
Elif Orçin, “Ben pazar günleri çalışmıyorum.
Ancak serbest piyasa ekonomisi varsa
işletmelerin kapatmaya zorlanmaması
gerekir. Peki AVM’lerdeki berber, kuaför ve
güzellik salonları ‘Biz açacağız’ derse ne
olacak?” diye konuştu. Uygulamanın bakış
açısına göre artı ve eksileri olduğuna vurgu
yapan berber Ahmet Yayman da, “Diyelim ki
damadın saç tıraşını düğünden bir gün önce
yaptık, sakal tıraşı ne olacak? Müşteri ve
maddi açıdan bu uygulama sorun
oluşturacak” dedi. � 5’te

Kapalı ışıklar
altında eylem
SÜRDÜRÜLEBİLİR Enerji ve İklim Eylem
Planları toplantısına katılan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, salondaki ışıkları kapattırarak
konuştu. Tugay, “Yeni stratejiler
belirlemek ve ciddi çalışmalar yapmak
zorundayız” ifadelerini kullandı. � 7’de

Can dostlara
LÜKS KULÜBE

YAŞAR Üniversitesi, HAYTAP ve
Caploonba Orpak Mobilya, sokak
hayvanları için sosyal sorumluluk
projesi hazırladı. 3 projenin ürünleri
İzmir sokaklarındaki yerini aldı. � 10’da

SORUNUN çözümü için Buca Belediyesi
ve İzmir Pazarcılar Esnaf Odası’nın
girişimleri sonuç verdi. Şirinyer Düğün
Salonu’nda kura çekim işlemini sorunsuz
bir şekilde tamamlayan pazarcılar, 14
Temmuz Pazar günü yeni yeri olan 100
metre ilerisinde beton zemin atılan futbol
sahasında ilk pazarı kuracak. � 5’te

Yeni yerine geçen Şirinyer Pazarı esnafı,
tezgah alanlarını belirleyecek kura 
çekim işleminde kavga çıkması sonucu 
iki haftadır pazarı kuramıyordu
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NE KURAYMIS BE
SUKUR CEKILDI

III. Dünya Savaşı söylemleri ve 
Rusya’nın Avrupa için giderek daha fazla
tehdit oluşturduğu söylemleri,
NATO’nun asıl misyonunun yeniden
güçlendirilmesi çabalarını da
yansıtmaktadır. Aslında çokça dile
getirildiği gibi NATO’nun öncelikli amacı
Amerikan çıkarlarını korumaktır. � 8’de

ARAZİDEN 7
TON UN ALDI
ÇİĞLİ Belediyesi kendisine
ait 57 dönümlük arazide
ekimi yapılan
buğdaylardan 7 ton un
elde etti, büyük bölümü
halka dağıtıldı. � 5’te

EGE Yaş Meyve Sebze İhracatçıları
Birliği Başkanı Hayrettin Uçak,
“Türkiye geneli taze meyve sebze
ihracatında domates 256 milyon
dolarlık ihracatla birinci, mandalina
170 milyon dolarla ikinci, kiraz 143,5
milyon dolarla üçüncü oldu” dedi. � 9’da

İzmir’deki fuarlara
ARUSTEK eklendi
ARUSTEK – 1. Araç Üstü Ekipmanları,
İş Makineleri ve Teknolojileri Fuarı,
23-26 Ekim 2024 tarihleri arasında,
Fuarizmir’de yapılacak. � 9’da

6 9 10

A.BUĞRA TOKMAKOĞLU

abtokmakoglu@gmail.com
5

İkinci öğretime
veda…

Yok artık!

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7

NURDAN HERİS 10

Kadının soyadı
meselesi 

herisnurdan7@gmail.com

ÖZELÖZEL
HABERHABER

SEÇKİN davetlilerin
bulunduğu bu mutlu
günde, Safanur Öztürk ve
Kaan Ülkü çiftinin nişan
yüzüklerini Gazetemizin
Genel Yayın Yönetmeni
Aylin Suphandağlı taktı.

Davetlilerin doyasıya
eğlendiği nişan töreni
pasta merasimiyle devam
etti. Gece boyunca
eğlenen genç çiftin
mutluluğu gözlerine
yansıdı. � 12’de

MUTLULUĞUNUZ 
BİR ÖMÜR SÜRSÜN

MUTLULUĞUNUZ 
BİR ÖMÜR SÜRSÜN

Ege Telgraf Gazetemizin
muhabiri Safanur Öztürk

ve kurumumuzun
internet platformu

editörü Kaan Ülkü evlilik
yoluna ilk adımı attı
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ÇANKAYA Mimar Kemalettin Caddesi’nde
yangın paniği yaşandı. Moda Merkezi’nde
bulunan bir iş hanında yangın çıktı.
Yangının sebebi henüz belirlenmezken
olay yerine çok sayıda itfaiye ekibi sevk
edildi. Bir kişi yaralandı.� 3’te
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ARAÇTA İTHAL AĞIRLIĞIBAŞKAN MUTLU SAHAYA İNDİ İEÜ'DEN SAĞLIKLI KAMPÜS

Elif OrçinSezai Apaydın Şükrü Bilgin
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NİHAT
AK

TOPLUulaşımda ilk binişten sonra
90 dakika ücretsiz aktarmaya izin
veren sisteme ilişkin teklif,

oybirliğiyle kabul edildi.
Büyükşehir Belediye Başkanı

Cemil Tugay, “Kararın
çıkmasına katkı veren AK
Parti İzmir İl Başkanı
Bilal Saygılı’ya teşekkür
ediyorum” dedi. � 3’te

Cemil
Tugay
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Kuzey Makedonya Avrupalı turistin de güney
Avrupa’da mutlaka görmek istediği fantastik
güzel bir yer. Ülkenin gözbebeği Ohrid için

Kuzey Makedonlar, ‘Tanrı yağdırdığı güzellik
yağmurundan bir damla da Ohrid’e düşürmüş’
derler. Avrupa'nın en eski ve en derin krater
göllerinden biri olan Ohri Gölü’nün kristal
berraklığındaki suyunda keyifli bir bot turu yapan
turistler, ardında da göl kenarındaki restoranlarda
belvica veya pastirmka denilen Ohrid Gölü’ne özgü
tatlı su balıklarından yerler. Çok sayıda Türkçe
konuşan kişi ve işletmenin bulunduğu Tarihi
Çarşı’sında ise hem güzel zaman geçirir hem de
alışveriş yaparlar. Kadınların gözdesi ise meşhur
Ohrid İncisi’dir. 

�Orta Çağ kalesi olan Çar Samuel Kalesi, 11.
yüzyılda Bizans mimarisi ile inşa edilen, Osmanlı
döneminde cami olarak kullanılan, Yugoslavya
Cumhuriyeti döneminde ise restore edilerek tekrar
kiliseye çevrilip ibadete açılan Ohri şehrinin en
önemli tarihi eserleri arasındaki Ohri Ayasofya
Kilisesi, Aziz Yuhanna Kilisesi, Oscar adayı olan
“Before the Rain” filminin çekildiği Aziz Yuhanna
(Sveti Jovan Kaneo) Kilisesi, günümüzde Ohri Ulusal

Müzesi olarak hizmet veren Robevi Ailesi’nin evi,
Osmanlı dönemi eserler ve tarihi evler de turistlerin
ilgi gösterdikleri yerler arasında bulunuyor. Sakin
yapısı ve güzel doğasıyla Ohri Gölü’nün kuzey
kıyısında bulunan Struga, yüzyıllardır ayakta kalan
cami ve kiliseleriyle Kuzey Makedonya’nın önemli
bir kültür şehri ve turizm merkezlerinden biri.

MANASTIR, DOYRAN, KALKANDELEN..
� Mustafa Kemal Atatürk’ün öğrenim gördüğü

ve matematik öğretmeni tarafından zekası
nedeniyle adına ‘Kemal’ ismini de eklediği
günümüzde müze olarak hizmet veren Manastır
Askeri İdadisi özelikle Türk turistin, Üsküp ve Ohrid
ile en görmek istediği yerlerin başında geliyor.
Ayrıca Akdeniz ikliminin etkilerinin hissedilebileceği
tek yer olan ve ziyaretçisine olağanüstü görsel
güzellikler sunan doğa harikası Doyran gölü, Şar
Dağı eteklerine kurulan ve Pena Nehri tarafından
ikiye bölünen görülmeye değer eşsiz güzelliğe sahip
Tetova (Kalkandelen), 4 bin yıllık antik şehir
kalıntılarıyla Kumanova, Balkanların en güçlü ve
tarih boyunca en çok fethedilmiş beş kalesi arasında
yer alan Marko Kuleleri ve tarihi manastırlarıyla
Pirlepe, 730 kilometrekarelik ormanları, geçitleri,
şelaleleri ve karstik alanlarıyla Kuzey
Makedonya'nın en büyük kış tatil beldesi Mavrovo,
döneminde Roma eyaletinin başkenti olan Stobi,
Mavrovo'dan sonra en eski ve en büyük ikinci milli
park Pelister, en ünlü kış sporları ve eğlence
merkezi Popova Sapka, şarapları ve peyniriyle
meşhur Kuzey Makedon şarap ve rakı üretiminin
merkezi Tikveş, Kemikler Körfezi’ndeki MÖ 1200 ile
700 yılları arasında bölgede yaşayan medeniyetin
izlerini taşıyan Su Müzesi, döneminde Roma
eyaletinin başkenti Stobi Arkeolojik Alanı, Smolare
Şelalesi Kuzey Makedonya’da mutlaka görülmesi
gereken yerlerin başında geliyor. Doğa harikası
göllerde yürüyüş tutkunları burada geçirecekleri
zamanı unutamaz. Dağ meraklıları için trekking
parkurları güzel manzaralar sunar. Gece hayatı ise
enteresan, orijinal Kuzey Makedon canlı müziği
eşliğinde düzenlenen geceleri Türk turistler çok
seviyor. Fiyatlar ise Türkiye’ye kıyaslandığında
gerçekten bedava. Kuzey Makedonya
keşfedilmemiş gastronomi cenneti aynı zamanda,
tarihiyle ve bugünüyle keşfedilmesi gereken bir

destinasyon.” 
*Yıldan yıla yabancı turistlerce daha çok ilgi

gören bir ülkesiniz. Sizce Kuzey Makedonya
turizmden hak ettiği payı alabiliyor mu? Geçen yıl
sezon nasıl geçti? Bu yılki beklentileriniz?

� Kuzey Makedonya henüz turizmden alması
gereken payı tam alamadı. Ama sizin de
bahsettiğiniz gibi yıldan yıla ivmesi daha da
yükseliyor. Geçen yıl Devlet istatistik Kurumları’nın
verilerine göre 2023 yılında bir önceki yıla kıyasla
yabancı turist sayısında yüzde 36,6 oranında,
gecelemelerde ise yüzde 22,9 oranında artış oldu, 2
milyon turist sınırına yaklaştık. Casino oyunu turisti
ile 6 milyon transit yolcuyu bu hesaba katmadan
2023 turizm açısından başarılı bir sezon oldu.
Türkiye, Hollanda, Sırbistan, Polonya ve Romanya
ilk beş sıradaki turistleri oluşturdu. Turizm bu yıl da
iyi gidiyor ve ters bir durum olmazsa 2019 yılını
geçecek gibi görünüyor. 2.5 milyon civarı turist
ağırlarız diye düşünüyorum ancak sürprizler
olabilir. Bir turizmci olarak bu gidişattan memnun
ve ümitliyim. Bu yıl da diğer yıllarda olduğu gibi Türk
turist yine ilk sırada yer alıyor. 

*Rusya - Ukrayna ve İsrail - Filistin Savaşları
turizminizi etkiledi mi?

�Direkt olarak bizi etkilemedi diyebilirim.
Kuzey Makedonya ve Balkanlar Avrupalı turistlerde
güvenilir destinasyon olarak geçtiğinden
turizmciler olarak sorunsuz sezon yaşamaktayız. 

DOST ÜLKE
*Kuzey Makedonya Ekonomi Bakanlığı

tarafından 2018’de turistik alanda en iyi acente
olarak ödüllendirildiğiniz Generalturist acentenizle
iki ülke arasında turistik turlar da düzenliyor,
karşılıklı turist getirip götürüyorsunuz. Kuzey
Makedon turistin Türkiye’ye ilgisi nasıl?

� Kuzey Makedonya Uluslararası İşbirliği
Merkezi tarafından düzenlenen ankette Makedonya
için Türkiye en sevilen ‘dost ülke’ ve ‘en iyi ortak’
seçildi. Ülkemiz insanları, ülkeniz insanlarını

seviyor ve son yıllarda, Kuzey Makedonya’dan çok
fazla insan Türkiye’yi ziyaret ediyor, Türk dilini
öğrenmek istiyor ve Türk yaşam stiline özeniyor.
Bunda Türk televizyon dizilerinin etkisi büyük.
Televizyonda gördükleri yerleri bizzat gezip
görmek, kültürü tanımak istiyorlar. Mübadeleyle
Türkiye’ye göçen akraba ziyaretleri de çokça oluyor.

İZMİR, İSTANBUL VE ANKARA
*Türk turistlere yönelik turlarınız ile kur farkının

Türk turistin gelişinde bir etkisinin olup olmadığını
sorsam?

� Her yıl olduğu gibi bu yıl da Bodrum ve Antalya
direkt uçuşlarla operasyonlarımız devam ediyor.
Aynı zamanda Mısır ve Tunus charter
operasyonlarımız da mevcut. Vizesiz destinasyon
olduğumuz için ve ata toprakları ziyaret sevdası
Türk turistin turlara yoğun ilgi göstermesine neden
oluyor. Özellikle İstanbul, İzmir ve Ankara’dan en
çok talep olurken, diğer şehirlerden de ciddi gelen
Türk turist var. Bu trend ileriki yıllarda da devam
edecek gibi gözüküyor. Kur farkının etkisi ise henüz
yok diyebilirim. Umarım Türkiye’deki ekonomi bir
an önce toparlanır ve ileriki yıllarda da Türk
turistleri sorunsuzca karşılamaya devam ederiz ve
ülkemize geldiklerinde bütçelerini düşünmeden
rahatça ve gönüllerince bir tatil yaparlar. 

‘TÜRKİYE PAHALI’
* Sık sık Türkiye’ye geliyorsunuz. Daha önceki

yıllara göre olumlu ve olumsuz gözlemleriniz?
� Evet doğrudur çok sık Türkiye’ye geliyorum ve

gözlemlediğim durum geçen yıllara göre her şey
çok pahalılaşmış diyebilirim. Ekonomik durum
geçen yıllara istinaden daha düşük seviyede ve bu
pahalılık hissediliyor. Kuzey Makedonya’dan gelen
turistler de gerek konaklamada gerekse yeme-
içme ve alışverişlerde yüksek fiyatlardan
şikayetçiler.

* Türkiye ile Kuzey Makedonya arasında Osmanlı
döneminden bu yana geleneksel bir dostluk ilişkisi
var diye biliyorum, gerek turizm, gerek ticaret ve
politik alanlarda doğru mudur?

*Doğrudur, 1991’de Yugoslavya’nın dağılmasıyla
bağımsızlığını kazanan
ülkemize Üsküp’e büyükelçi
gönderen ilk devlet Türkiye
olmuştu. Kuzey Makedonya ve
Türkiye arasındaki ilişkiler
hem turizmde hem de
devletler arasında eskiden
beri çok iyi seviyede ve her
geçen yıl daha iyiye gidiyor.
Bunun yanı sıra ticaret, kültür,
tarih, eğitim, bilim, savunma,
sağlık ve diğer alanlarda da
işbirlikleri yürütülüyor. Türkiye
Makedonya’nın önemli ticari
ortaklarından birisidir. 2023
yılının Ocak-Kasım döneminde
Türkiye’nin Kuzey Makedonya’ya ihracatı 550 milyon
dolar ve Kuzey Makedonya’dan ithalatı 171 milyon
dolar olarak gerçekleşti. İki ülke ticaretinin yanı sıra
Türkiye’nin bölgeye yapmış olduğu yatırımların
oranı da oldukça yüksek. Kuzey Makedonya’ya
doğrudan yabancı sermaye yatırımı gerçekleştiren
Türk şirketlerinin sayısı 100’ün üzerinde olup,
yatırımların toplam tutarı 1 milyar doların üzerinde.
Ticari ilişkilerin yanında Türkiye, Yunus Emre Türk

Kültür Merkezi aracılığıyla Türkçe öğrenmek
isteyen Makedonya vatandaşlarına eğitim veriyor ve
Türk kültürünü tanıtmak babında aktiviteler
yapıyor. TİKA da tarihi eserlerin restorasyonundan
eğitim, sağlık gibi birçok alanda destek veriyor.

* Söyleşimizi noktalamadan önce biraz da sizden
ve projelerinizden bahsetsek. Yıllardır
Makedonya’nın en köklü ve tanınmış turistik
acentelerinden biri olan Generalturist hangi
destinasyonlarda hizmet veriyor? Bunlardan kısaca
bahseder misiniz?

� 2003 yılından itibaren özelleştirmiş haliyle
babamla beraber kurduğumuz Generalturist
dünyanın birçok destinasyonda hizmet vermeye

devam ediyor. Direk carter seferleriyle Türkiye’de
Antalya ve Dalaman, Mısır’da Sharm El Seikh ve
Hurgada, İspanya’da Palma’de Mallorca ve Costa
Brava olmak üzere Hırvatistan ve Karadağ sahili,
Halkidiki sahili Yunanistan’da bizim ana outgoing
destinasyonlarımız. 2007 yılından itibaren ciddi

şekilde tüm Balkan ülkelerine Türkiye ve
Uzakdoğu ülkelerden incoming da
başladık. Son 21 yılda toplamda 250 bin
civarı turisti gerek yurtiçi gerek yurtdışına
uğurladık veya ağırladık. 21 yılı geride
bırakırken bu gururlu tabloyu da
sürdürmek arzusuyla tam hız devam
ediyoruz. Generalturist şirketimizdeki
acente ve uzun yıllar içinde
bulunduğumuz turizm sektöründeki
deneyimlerimizi hotel sektörüne de
taşıdık ve G Hotels Üsküp’teki ilk
hotelimizi 2020 yılında hizmete açtık.
İleriki senelerde hotel sayımızı artırmak
istiyoruz. Projelerimiz mevcut ve 2025’e
güçlü projelerle girmek istiyoruz.  

*Bu keyifli söyleşi için teşekkür ediyorum. Son
olarak eklemek istediklerinizi alabilir miyim?

� Kuzey Makedonya’yı ve başkent Üsküp’ü
ziyaret etmeyenleri ülkemizin hepsi de birbirinden
güzel ve özel tarihi, turistik ve kültürel değerlerini
keşfetmeleri ve meşhur köftemiz ile Tikveş
şaraplarını tadımlamaları için Kuzey Makedonya’ya
bir kez daha davet ediyor, ben de söyleşi için
teşekkür ediyorum. (BİTTİ) Fulya Omaç
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Eskinazi: Asılsız söylemlere 
paye vermeyin destek olun
Türk Eğitim Vakfı (TEV) Kadınlar
Korosu’nun, 17 Temmuz’da
Çeşme’de düzenlenecek
Despina Vandi konseri
öncesinde sahne almaya
hazırlanırken, yakışıksız
söylemlere maruz kaldığı
belirtildi. TEV Eğitime Destek
Gönüllü Kadınlar Korosu adına
Onursal Başkan Berkay Eskinazi
“Son günlerde maalesef bu
konsere, etkinliğin ve iyilik
hareketinin hayata geçirilmesi
için onca emek harcayan,
defalarca prova yapılarak
hazırlanan, tüm çevrelerini bu
etkinliğe yönlendirip bilet satışı
yapan, sponsor bulunmasını

sağlayan ve üstüne bir de her
biri eksiksiz en az bir çocuğa
burs veriyor olan TEV Gönüllü
Kadınlar Koromuzun tam da
konserimiz öncesinde değersiz
gösterilmeye çalışılmasına,
dahası bu emeklerin tümünün
hiçe sayıldığına tanık oluyoruz.
Her bir gönüllü koro üyemizin,
verdiği onca emeğin yok
sayılarak küçümsenmesi bizler
tarafından üzüntü ile
karşılanmıştır. Sizler lütfen
buna benzer yaralayıcı ve asılsız
söylemlere hiçbir paye
vermeden 17 Temmuz akşamı
bizlerle olun!” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Uluslararası Rotary Kulübü
‘İzmir Bölge 2440’, İzQ
Girişimcilik ofisinde 2024-2025
döneminde hayata geçirmeyi
planladığı projeleri açıkladı.
Rotary Vakfının en önemli
önceliklerinden olan End Polıo
Now- çocuk felci ve aşının
öneminin farkındalığı adına
projeler ile 6 Şubat depremleri

sonrasındaki ihtiyaçların
desteklenmesine devam
edeceklerini, organ bağışı
konusunda farkındalığı
sürdüreceklerini, 15 yeni rotary
kulübü kurulacağını, üyelerini
her ay 10 USD bağış yapmaya
teşvik edeceklerini ve Vakıf Fuarı
düzenleyeceklerini açıkladılar.
(Haber Merkezi) 

Gümrük vurgununda
rüşvet 50 milyon lira
Aliağa Gümrüğü ve kentte bulunan
gümrük müşavirliklerine yönelik geniş
çaplı yolsuzluk operasyonunda haklarında
gözaltı kararı verilen 78 şüpheliden
77'sinin gözaltına alındığı operasyonda
yeni detaylar ortaya çıktı. Rüşvet suçuna
konu meblağın yaklaşık 50 milyon TL
civarında olduğunun değerlendirilirken,
şüphelilerin işledikleri suçlar da tek tek
tespit edildi. Öte yandan, şüphelilere ait
adreslerde yapılan aramalarda ise
milyonlarca liralık döviz, çok sayıda tam,
yarım, çeyrek altınlar, bilezik ve 479 bin
400 lira para ele geçirildi. Şüphelilerin
tüm malvarlıklarına el konulurken,
gözaltına alınan şahısların emniyetteki
işlemlerinin sürdüğü öğrenildi. (İHA)

Menderes'te yine
ciğerlerimiz yandı
Menderes ilçesinde ormanlık alanda çıkan
yangın korku dolu dakikalara neden oldu.
Alınan ihbarın ardından harekete geçen
İzmir Orman Bölge Müdürlüğü’ne ait
ekipler havadan ve karadan müdahale ile
yangını söndürme çalışması başlattı.
Menderes ilçesi Görece Cumhuriyet
Mahallesi'nde çıkan orman yangını, dün
saat 13.35'te fark edildi. İhbar üzerine
bölgeye ekipler yönlendirildi. İzmir Orman
Bölge Müdürlüğüne ait 5 uçak, 9 helikopter,
25 arazöz, 7 su ikmal, 3 dozer ve 3 yer ekibi
ile yangına müdahale etti. Ekipler yangını
çevreleyip söndürebilmek için canla başla
çalıştı. (İHA-DHA)

Moda merkezinde
korkutan yangın!
İzmir moda dünyasının atan kalbi Konak
Çankaya Mimar Kemalettin Caddesi’nde
yangın paniği yaşandı. Moda Merkezi’nde
bulunan bir iş hanında yangın çıktı. Yangının
sebebi henüz belirlenmezken olay yerine
çok sayıda itfaiye ekibi sevk edildi. Olayla
ilgili bilgilerini aldığımız yetkililer
dumandan etkilenenler olduğunu ve ilk
müdahalenin yapıldığını aktardı. Aynı
zamanda yetkililer bir kişinin yangın
esnasında yoğun dumana maruz kalmasının
ardından yan binaya geçmek isterken
düşerek yaralandığını bildirdi. Yangınla
ilgili soruşturma sürüyor. (Memduh Güney)

VEFAT VE BAŞSAĞLIĞI

Adalet ve Kalkınma Partisi
24.dönem İzmir Milletvekili

Rıfat SAİT’in babası

HACI SAİT SAİT’in

Not: Cenazesi bugün öğle namazını
müteakip İzmir Şirinyer Baha Yörük
Camii’nden (Şirinyer Migros-Buca

Belediyesi yanı) kaldırılacaktır. 

Vefatını teessürle öğrendik. 
Merhuma Allah’tan rahmet 

ailesi, yakınları ve sevenlerine 
başsağlığı ve sabırlar dileriz.

EGE TELGRAF AİLESİ

Buca Metrosu’nun yapım
çalışmaları nedeniyle 40 yıldır aynı
yerde hizmet veren Buca Şirinyer
Pazarı, Eski Şirinyer Sahası’nın
olduğu alana taşınmıştı. Yeni yerine
geçen Şirinyer Pazarı esnafı, tezgah
alanlarını belirleyecek kura çekim
işleminde kavga çıkması sonucu iki
haftadır pazarı kuramıyordu.
Sorunun çözümü için Buca Belediyesi
ve İzmir Pazarcılar Esnaf Odası’nın
girişimleri sonuç verdi. 

Dün Şirinyer Düğün Salonu’nda
kura çekim işlemini sorunsuz bir
şekilde tamamlayan pazarcılar, 14
Temmuz Pazar günü yeni yeri olan
100 metre ilerisinde beton zemin
atılan futbol sahasında ilk pazarı
kuracak. Ancak pazarcılar, yeni
yerdeki bazı alt yapı sorunlarının

çözümü için Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman’dan aldıkları sözün
tutulmasını beklediklerini de dile
getirdiler. 

ERİŞEN: HAYIRLI OLSUN!
Bucalının en çok tercih ettiği

Şirinyer Pazarı’yla ilgili sorunun kura
çekiminin tamamlanmasıyla
çözüldüğünü aktaran İzmir
Pazarcılar Esnaf Odası Başkanı
Hamdin Erişen, “Hayırlısı olsun.
Pazar esnafımız da mutlu oldu,
halkımız da muradına erdi. Sonunda
sorun çözüldü. Keşke böyle bir şey
yaşamasaydık ama sonunda hayırlı
bir şekilde çözülmesine sevindik.
Bazı sıkıntılar var. Onların da en kısa
sürede çözülmesi için elimizden
geleni yapacağız” dedi.

BUCA BELEDİYESİ VE İZMİR PAZARCILAR ESNAF ODASI’NIN GİRİŞİMLERİ SONUÇ VERDİ 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay’ın, görevdeki ilk 180 gününü
kapsayan vaatleri arasında yer alan, toplu
ulaşımda ilk binişten sonraki 90 dakika içinde
ücretsiz aktarma yapılmasına olanak
tanıyacak sisteme ilişkin teklif, bu defa
oybirliğiyle kabul edildi. Başkan Tugay’ın
göreve gelmesinin ardından, 15 Mayıs ve 14
Haziran tarihlerinde düzenlenen UKOME
toplantılarında da sunulan teklif, merkezi
idareye bağlı kurum ve kuruluşların
temsilcilerinin olumsuz oylarıyla
reddedilmişti. Kararı değerlendiren Başkan
Tugay, “Seçimden önce verdiğimiz sözü yerine
getirmenin mutluluğunu yaşıyoruz.
UKOME’de kararın oy birliği ile çıkmasında,
Bakanlık ve diğer kurumlarla kurduğu
iletişimle katkı veren AK Parti İzmir İl Başkanı

Sayın Bilal Saygılı’ya çok teşekkür ediyorum.
Değerli hemşehrilerimizin kent yaşamlarını
kolaylaştırma yolunda tüm kurumlarla yapıcı
iş birliği çabalarımız devam edecektir” dedi.
Öte yandan AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal
Saygılı, İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 4 yıl
önce kaldırırken itiraz ettikleri ’90 Dakika
Ücretsiz Aktarma’ uygulamasının nihayet

çözüme kavuştuğunu ve İzmirlilerin ulaşım
haklarından daha ucuz faydalanacağını
belirterek, “Genel Başkan Yardımcımız Sayın
Hamza Dağ’ın katkıları dahilinde, Ulaştırma ve
Altyapı Bakanımız Sayın Abdulkadir Uraloğlu
ile yaptığım görüşmelerin çözüm noktasında
büyük rol oynadığını ifade etmek isterim.
Sayın Bakanımız, İzmir’in ulaşım sorunlarına
duyarlılık göstererek gerekli adımları atmış
ve çözüm üretmiştir. Böylece, Büyükşehir
Belediye Başkan adaylığı döneminde 90
dakika konusunun çözümünü İzmirliye vaat
eden Genel Başkan Yardımcımız Sayın Hamza
Dağ’ın da sözü yerine gelmiş oldu’’ dedi. 90
Dakika Ücretsiz Aktarma Sistemi, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay’ın, UKOME kararını onaylamasının
ardından yürürlüğe girecek. (Haber Merkezi)

…VE, 90 DAKİKA NİHAYET BAŞLIYOR

DOĞUKAN EMEKLİ

SİRİNYER PAZARYERİ
SORUNU CÖZÜLDÜ

Hamdin
Erişen

Hamdin
Erişen

Hamdin
Erişen

Hamdin
Erişen

Hamdin
Erişen

Hamdin
Erişen
Hamdin
Erişen
Hamdin
Erişen

Hamdin
Erişen

Rotaryenler gelecek
hedeflerini açıkladı

Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay
Cemil 
Tugay



SAYFA  04 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

“Laf değil, taş üstüne taş koyuyoruz''

Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen,
gerçekleştirdiği Ankara
programı kapsamında CHP
Genel Başkanı Özgür Özel’i ve
parti yöneticilerini
makamlarında ziyaret etti.
Ankara’da çeşitli temaslarda
bulunan Başkan Türkmen,
Cumhuriyet Halk Partisi
Kemalpaşa İlçe Örgütü ile
birlikte Türkiye Büyük Millet
Meclisi’ne giderek Cumhuriyet
Halk Partisi grup toplantısına
katıldı. Kemalpaşa’da yerel
seçimlerde yakalanan başarının
ardından ilçede gerçekleştirilen
çalışmalarla ilgili parti
yöneticilerini bilgilendiren
Başkan Türkmen, Cumhuriyet
Halk Partisi Genel Başkanı
Özgür Özel’i ve parti
kurmaylarını makamlarında
ziyaret ederek,
Kemalpaşalıların selamlarını
iletti. Ankara programıyla ilgili
açıklamada bulunan Kemalpaşa
Belediye Başkanı Mehmet
Türkmen, “Ankara’da çeşitli
temaslarımızın ardından,

TBMM’de partimizin önde
gelen isimleri ile buluştuk.
Ardından Genel Başkanımız
Sayın Özgür Özel ile
makamında bir araya gelerek,
verimli bir görüşme
gerçekleştirdik. Kendisini,
önümüzdeki 5 yıllık süreçte
ilçemizde yapacağımız
çalışmalar ile ilgili bilgilendirdik.

Kemalpaşa’mızın gelişimi için
en büyük destekçilerimizden biri
olan Genel Başkanımıza tüm
hemşehrilerim adına teşekkür
ediyorum. Yeniliğin ve
değişimin rüzgarıyla Kemalpaşa
başta olmak üzere Türkiye'de
yazılan başarı hikayesini daha da
büyütmeye kararlıyız” dedi.
(Haber Merkezi)

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı, İzmir’in “İklim ve Afetlere Dayanıklı Şehirler” projesi kapsamında 330
milyon 500 bin Euro bütçe ile pilot il seçildiğinin müjdesini verdi. Seçimlerde verdikleri sözü tuttuklarını söyledi

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Hamza
Dağ, parti genel merkezinde düzenlediği
basın toplantısında, muhalefete ve özellikle
CHP’ye yüklenerek, "AK Parti'nin hizmet
siyasetine gölge düşürmeye çalışanlar, bugün
icraat ve hizmet adına bir arpa boyu kadar yol
katedememişlerdir. 31 Mart seçimlerinin
ardından, yaklaşık 4 aylık süre zarfında yerel
yönetimlerde tam anlamıyla fiyasko olan bir
CHP tablosuyla karşı karşıyayız. CHP'li
belediyeler ve belediye başkanları,
skandallar, nepotizm, usulsüzlükler ve
vizyonsuzluklarla kamuoyu gündemine
gelmektedir. Süreçte resmen kayırmacılık
rekoru kırdılar. Belediyelerini, eş, dost,
akraba atamalarıyla tıka basa doldurdular"
dedi. İstanbul, İzmir, Bursa başta olmak

üzere, birçok büyükşehir, il ve ilçe
belediyelerinde liyakate önem vermeden
atamalar yapıldığını savunan Dağ, "CHP Genel
Başkanı Sayın Özgür Özel, bu konuda biraz da
kişisel PR yapmak adına, akraba atamalarına
karşı olduğunu belirten çıkış yapmışsa da
kendisini dinleyen ve ciddiye alan olmadı.
Akraba dostu belediye başkanları, Özgür
Özel'in bu açıklamalarına gülüp geçiyorlar.
CHP'li belediyeler, eş, dost, akraba
atamalarının merkezi olmuş durumdadır.
Özgür Özel, havanda su dövdüğü gibi havaya
konuşuyor. Şu an neredeyse tamamı göreve
devam ediyor" diye konuştu. CHP Genel
Başkanı Özel'in son haftalarda "erken seçim
çığırtkanlığı yaptığını" söyleyen Dağ,
konuşmasını şöyle sürdürdü: “Bu söylem

değişikliğinin temeli ise yönettikleri
belediyelerdeki beceriksizliklerin henüz 6 ay
olmadan gün yüzüne çıkmış olmasıdır. CHP
belediyelerindeki bu yönetimsel zaafiyetler,
usulsüzlükler, rantsal ilişkiler, zaman
içerisinde bir çığ gibi büyüyecek, kamuoyunda
bugünkünden çok daha fazla bir tepkiye
sebebiyet verecektir. Erken seçim isteklerinin
arkasında yatan temel sebep budur. CHP
Genel Başkanı 'Cambaza bak cambaza'
yöntemiyle, yerel yönetimlerdeki kriz ve
skandalların üzerini örtmeyi
hedeflemektedir. Bunların farkında olduğu
için 'karşıyım' dediği erken seçimi istemeye
başlamıştır. Sözün özü, çark etmiştir. CHP'de
genel başkanlar değişse de çark etmek
kültürü değişmemektedir." (AA)

“Fiyasko bir CHP tablosuyla karşı karşıyayız”
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Ortaklığın giderilmesine karar verilen aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar
satışa çıkarılmış olup mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve
ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2024/12 SATIŞ sayılı dosya
numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Avlulu kargir ev olarak kayıtlı, üzerinde iki katlı kullanılmayan yapı bulunan
taşınmaz.
Adresi : Armutlu Hürriyet Mah. 382 Ada 8 Parsel Kemalpaşa / İZMİR
Yüzölçümü : 64,54 m2
İmar Durumu : Var
Kıymeti : 855.477,92 TL
KDV Oranı : %1
Kaydındaki Şerhler: Korunması gerekli taşınmaz kültür varlığı

08/07/2024 (İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2059463)
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TAŞINMAZIN GAZETE İLANI

Örnek No:55*

Artırma Bilgileri

1.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 29/07/2024 - 13:36
Bitiş Tarih ve Saati : 05/08/2024 - 13:36

2.Artırma
Başlangıç Tarih ve Saati : 27/08/2024 - 13:36
Bitiş Tarih ve Saati : 03/09/2024 - 13:36

İLAN
BERGAMA 1. ASLİYE HUKUK 

MAHKEMESİNDEN
Bergama 1.Asliye Hukuk Mahkemesinin 2024/167 esas

2024/372 karar sayılıilamı ile Manisa İli, Kırkağaç İlçesi, Musalar
mahallesi, Cilt No:10, Aile Sıra No:115, Sıra No:97 'de nüfusa
kayıtlı, Doğan ve Yıldız oğlu, 11/03/2006 Bergama doğumlu,
10355576754 TC kimlik numaralı davacı MUHSAB BİN ÜMEYİR
ÜREN'in nüfus kaydında "MUHSAB BİN ÜMEYİR" olan isminin,
soyadı ''ÜREN'' olarak baki kalmak kaydıyla isminin "MUSAB"
olarak DEĞİŞTİRİLMESİNE, nüfusa isminin "MUSAB" olarak kayıt
ve TESCİLİNE, karar verilmiştir. 4721 sayılı T.M.K.nun
27.maddesi gereğince bu değişiklikten zarar görenlerin 1 yıl içinde
değiştirme kararının kaldırılmasını dava edebilecekleriilan olunur.
03/07/2024

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2059790)

Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, CHP Genel
Başkanı Özgür Özel’i makamında
ziyaret etti. Ziyarete belediye
meclis üyeleri, CHP İlçe Başkanı
Devrim Seyrek ve İlçe Yöneticileri,
Kadın Kolları, Gençlik Kolları ile
birlikte 50 kişilik bir heyet katıldı.
Ziyarette CHP Genel Başkan
Yardımcısı ve Parti Sözcüsü İzmir
Milletvekili Deniz Yücel, CHP İzmir
Milletvekili Ednan Arslan hazır
bulundu. Genel Başkan Özel,
Güzelbahçe örgütünün 50 kişilik
bir ekiple ziyaret gelmelerinin

kendilerini çok mutlu ettiğini
söyledi. Başkan Mustafa Günay,
CHP Genel Başkanı Özgür Özel’i
önümüzdeki günlerde yapacağı
100 Günlük Proje Lansmanı’na
davet etti. Genel Başkan Özgür
Özel, programlarına bakacağını,
uygun olması durumunda
lansmana katılmak istediğini
belirtti. Başkan Günay, bu ziyaretin
ilçe için büyük bir onur olacağını ve
Özel’in katılımının, Güzelbahçe’nin
tanıtımına önemli katkı
sağlayacağını ifade etti.
(Haber Merkezi)

GÜZELBAHÇE’DEN ÖZEL’E RENKLİ ZİYARET

Kemalpaşa hayallerini anlattı

AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal
Saygılı, Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı ile Dünya
Bankası protokolünce “İklim ve
Afetlere Dayanıklı Şehirler’’ projesi
kapsamında 330 milyon 500 bin Euro
bütçe ile İzmir pilot il seçildiğini
müjdeleyerek, ''İzmir Büyükşehir
Belediyesi yönetiminin “kentsel
dönüşüm” adı altında büyük vaatler
ve nümayişle başlattığı; ama bir türlü
ilerlemeyen ve hak sahibi
depremzedelerin mağdur olduğu
Halk Konut 5 Yapı Kooperatifi ile ilk
adımı attık. Böylece önceki dönem
İzmir Büyükşehir Belediyesi yönetimi
tarafından yapım süreci tıkanan,
depremzede vatandaşlarımızın
evlerine kavuşamadığı için zora
sokuldukları dönemi Çevre ve
Şehircilik Bakanlığımız marifeti ile
sonlandırıyoruz. Biz depremden bu
yana laf üstüne laf değil taş üstüne
taş koyuyoruz.'' dedi.
SAMİMİYET VE AZİMLE

Sosyal medya hesabından
açıklama yapan AK Parti İzmir İl
Başkanı Bilal Saygılı, şunları dile
getirdi, ''İzmir’e yine ve yeni bir
müjde. Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığımız ile Dünya
Bankası protokolünce ‘’İklim ve

Afetlere Dayanıklı Şehirler’’ projesi
kapsamında 330 milyon 500 bin Euro
bütçe ile İzmir pilot il seçildi.
Seçimlerde söz verdik. Şimdi hayata
geçiriyoruz. Önceki dönem İzmir
Büyükşehir Belediyesi yönetiminin
“kentsel dönüşüm” adı altında büyük
vaatler ve nümayişle başlattığı; ama
bir türlü ilerlemeyen ve hak sahibi
depremzedelerin mağdur olduğu,

vatandaşımıza kurdurulan 40'a yakın
Halk Konut Kooperatiften, Halk
Konut 5 Yapı Kooperatifi ile ilk
adımı attık. Böylece önceki dönem
İzmir Büyükşehir Belediyesi yönetimi
tarafından yapım süreci tıkanan,
depremzede vatandaşlarımızın
evlerine kavuşamadığı için zora
sokuldukları dönemi Çevre ve
Şehircilik Bakanlığımız marifeti ile

sonlandırıyoruz. Üst limit 2,5 milyon
TL olmak üzere 0,69 finansman
fırsatıyla kentsel dönüşüm
faaliyetlerinin nitelikli ve hızlı bir
şekilde ilerlemesi için hak sahiplerine
180 ay vadeyle ödeme imkanı
sağlıyoruz. 

Ayrıca; üzerine kayıtlı bir konutu
olmayan orta ve dar gelirli
vatandaşlarımız ile şehit ve gazi

yakınlarımıza, emeklilerimize ve
engelli kardeşlerimize yıllık yüzde
0,25 finansman indirimi sağlıyoruz.
Sırada diğer halk konut projeleri var.
Biz depremden bu yana laf üstüne laf
değil taş üstüne taş koyuyoruz.
İzmir’in sorunlarını büyütmüyor,
samimiyet ve azimle çözüyoruz.
Bakanlığımızın desteği ile İzmir
risksiz ve afetlere dayanıklı bir şehir
kimliğine bürünecek. Değerli
çalışmaları ve gayretleriyle bu
müjdeyi İzmir’e ve İzmirliye
vermemizi sağlayan Bakanımız Sayın
Murat Kurum’a teşekkür ediyoruz''
dedi. (Haber Merkezi)

Mustafa
Günay
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Türkmen

Bilal
Saygılı
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Tarımsal üretime
desteğe devam

Çiğli Belediyesi, “Tarladan
Sofraya Yerli Tarım” projesi
kapsamında kendisine ait 57
dönümlük arazide ekimi yapılan
buğdaylardan 7 ton un elde etti.
Elde edilen mahsullerin bir kısmı
ile Grissini Atölyesi düzenlenirken,
büyük bölümü halka dağıtıldı.
Belediye Başkanı Onur Emrah
Yıldız, “Mahsulümüzün bir
bölümünü düzenlediğimiz
atölyelerde kullanıp kalan kısmını
da ihtiyaç sahibi vatandaşlarımıza
dağıtıyoruz. Tarımsal üretimi
desteklemeye ve vatandaşlarımızı
bu üretim zincirine dahil etmeye
yönelik çalışmalarımıza bundan
sonraki süreçte de devam
edeceğiz. Projede emeği geçen
mesai arkadaşlarıma ve
atölyemize katılan Çiğlili kadınlara
teşekkür ediyorum” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

‘Değerlerimizin
ilelebet bekçisiyiz’ 

Çeşme Belediyesi tarafından
Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün Ilıca’ya gelişinin 98. yıl
dönümü anısına düzenlenen
“Ilıca’dan Ata’mıza Selam”
programında konuşan Belediye
Başkanı Lal Denizli, “Bugün
Cumhuriyetimizin kuruluşunun
101. yılına yaklaşırken adı da
büyüklüğü de ülkemizin kurucu
değerleri de dimdik ayakta. Bizler
de o kurucu değerlerin ilelebet
bekçisi olacağız. Bu nedenle
Atatürk'e bağlılığı olan değerli
Çeşme halkıyla birlikte bugünü
kutlamaktan daha da büyük
mutluluk duyuyorum” dedi.
Programa, CHP İlçe Başkanı Sait
Kavasoğullar, İlçe Kadın Kolları
Başkanı Derya Atalan ve İlçe
Gençlik Kolları Başkanı Simge
Dura’nın yanı sıra pek çok
vatandaş katıldı. (Haber Merkezi)

Ticaret Bakanlığı’nın berber, kuaför
ve güzellik salonlarının haftanın bir
günü kapatılma kararı, Ege
Bölgesi’deki meslek erbaplarında
kızgınlığa neden oldu. Söz, nişan ve
düğün gibi ömürde bir kez yaşanacak
törenlerin önemini vurgulayan İzmirli
kuaförlerin vatandaşı mağdur
etmeyecek önerileri bürokrasiyi
aşamadı. Kördüğümü çözmesi için
İzmir Valisi  Süleyman Elban’dan
randevu talep edildi. 
‘MÜŞTERİYİ KÜSTÜRÜRSEN...’

Vatandaşın mutluluğu için
çalıştıklarını belirten İzmir Kuaförler
Odası Başkanı Sezai Apaydın,
“Kuaförler, düğün, nişan, mezuniyet
gibi özel günlerde kişilerin en şık ve
bakımlı görünmelerine yardımcı oluyor.
Profesyonel saç ve makyaj hizmetleri
sunarak kişilerin daha genç, dinamik ve
çekici görünmelerine katkıda
bulunuyor. Farklı saç modelleri ve
makyajlar, kişilerin kendilerini
özel hissetmelerini sağlıyor.
Şehrimizde 2019’da 28 bin 654,
2020’de 26 bin 131, 2021’de 29
bin 692, 2022’de 30 bin 393
geçtiğimiz yıl ise 30 bin 397 kişi
evlilik imzası atmış. Her imza
töreninde ortalama 200 kişi
katılmış olsa 6 milyon kişi
İzmir’de bu özel güne şahitlik
ediyor. Sözü, nişanı, kınası,
sünneti, doğum gününü de
hesaba kattığımızda kent
nüfusunun birkaç katı
insanımız bu programlara katılıyor. Bu
özel zaman dilimleri içinde pazar en
fazla tercih edilen gün oluyor. Pazar
günü tüm kuaförler kapatıldığında
yıllardır hizmet verdiğimiz halkımızın
mağduriyet yaşamayacağının
garantisini kim verebilir? Yıllardır
hizmet verdiğimiz müşteri olmaktan
öte dostluklar bulduğumuz insanların
bize küsmeyeceğinin kefili kim olabilir?
‘İnsanı yaşat ki devlet yaşasın.
İnsanımız mutlu olsun ki ülkemiz mutlu
olsun’ diyoruz” değerlendirmesinde
bulundu.

BÜROKRASİYİ AŞAMADI
Vatandaşın derdinin çözülmesi

noktasında bürokrasiyi aşamadıklarını
belirten Başkan Apaydın, “İzmir
Valiliği’nin bürokratlarına derdimizi
anlattık. Çözüm önerimizi sunduk.
Pazar günü saç yapımı ve makyaj
ihtiyacı olan vatandaşlarımız için hangi
kuaförün açık olacağının kararını İzmir
Kuaförler Odası olarak biz verelim.
Bizler de bu izni objektif kriterler
kapsamında verelim. Bürokrasinin
önerisi; pazar günü gerçekleşecek
düğün, nişan, söz ve benzeri özel
durumlar için kuaförlerin vatandaşın
tahsis edeceği alana gitmesi. Gelin de
yakınları da zaten stres altında. Biz

sadece kuaförlük
yapmıyoruz ki. Onlara

psikolojik
moral
motivasyon
desteği de
veriyoruz. Özel
ritüellerimizle
onları yeni
hayatlarının
başında
rahatlatıyoruz. Kuaförlükte
kullanılan özel cihaz ve
ekipmanlar, hem
saç kesimi ve

şekillendirme hem de bakımı
için çeşitli işlemlerde gerekli.
Özel tasarlanmış keskin
makaslar, saçları
düzleştirmek için kullanılan
seramik ya da titanyum
plakalı cihazlar, saçlara bukle
ya da dalga vermek için
kullanılan ısıtmalı çubuklar,
çeşitli boyut ve şekillerde
taraklar ve fırçalar, saç
yıkama ünitesi, buhar
makinesi, saç analiz cihazı, sterilizasyon
cihazları, boya fırçaları, karıştırıcıları ve
kaseleri bu saydıklarım kullandığımız
ekipmanların yarısı bile değil. Bazı
bürokratlar ‘Seyyar kuaför yapın’ diyor.
Oldu olacak kamyonetin üzerine bir de
hoparlör takalım, overlokçular gibi
‘Hanımların dikkatine kuaför makinesi
ayağınıza geldi, gelin, görümce,
kayınvalide saçına fön çekilir, beş
dakikada yapılır hemen teslim edilir’
anonsları yapalım” ifadelerini kullandı.  
BİZİM İÇİN FAYDALI

Uygulamanın kendileri açısından
yararlı olacağına inandıklarını belirten
İzmir Berberler Odası Başkanı Şükrü
Bilgin, “Bu kararı berberler olarak
bekliyorduk. Aslında çoğu berber pazar
günleri kapatıyordu ancak herkes bu
kurala uymayınca kapatanlar da açmak

zorunda kaldı. Berberlerimiz artık bir
gün dinlenme fırsatı bulacağı için daha

verimli çalışacak. Esnafımız
ailesine ve sevdiklerine zaman
ayıramıyordu. Düzenlemeyle
berberlerimiz artık kendilerine
ve sevdiklerine vakit ayıracak.
Biz berberlere insanlar özel
günlerinin bir gün öncesinde
de gelse çok problem olmaz.
Bu hafta için İzmir Valisi
Süleyman Elban’a randevu
talebimizi ilettik. Kuaförler
daha önceden sorunlarını ve
çözüm önerilerini ilgili kişi ve

kurumlara iletmişti. Sektörün yararına
bir karar çıkarılması için görüş alışverişi
yapacağız” diye konuştu.
YENİ SORUNLAR DOĞURUR

İzmir Kuaförler Odası Yönetim
Kurulu’nda güzellik
salonlarını temsil eden Elif
Orçin, “Ben pazar günleri
çalışmıyorum. Pazar günleri
çalışmayı da hiç sevmiyorum.
Ama serbest piyasa
ekonomisi varsa işletmelerin
kapatmaya zorlanmaması
gerekir. Dudak uçuklatan
rakamlara kira ödeyerek
mesleklerini sürdüren
işletmeler büyük mağduriyet
yaşar. Kuaförler tatillerinin
salı günü yapılması için baskı
uyguluyor. Biz pazar günü çalışmıyoruz,

salı
da çalışmazsak bu
ciddi bir sorun

oluşturur. AVM’lerdeki berber, kuaför
ve güzellik salonları ‘Biz açacağız’ derse
ne olacak? Kuaförler seyyar hizmet
vermeye zorlanırsa bunun
ruhsatlandırılması ve vergi sistemi nasıl
olacak? Kayıt dışı hizmetler
artmayacak mı? Bu uygulama
berberlerin zoruyla gündeme gelmiş bir
uygulamadır. Artısı eksisi
düşünülmeden uygulanması toplumsal
sorunlara çanak tutar” dedi.
‘ARTISI EKSİSİ VAR’

Uygulamanın bakış açısına göre artı
ve eksileri olduğuna vurgu yapan
berber Ahmet Yayman, “Uygulama
başarıyla sürdürülürse bizler haftada bir
gün tatil yapacağız. Ailemiz ve
akrabalarımızla sosyal etkinliklere
katılacağız. Biz de haftanın stresini
atma fırsatı yakalayacağız. Ama

yıllardır hizmet verdiğimiz bir
müşterimiz pazar günü
gelmek isterse sorun
başlayacak. Diyelim ki
damadın saç tıraşını
düğünden bir gün önce yaptık,
sakal tıraşı ne olacak? Sabahın
erken saatinden akşamın geç
saatine kadar çalışıp dükkan
kirasını çıkarmaya çalışan
meslektaşlarımız var. Kredi
borçları olan arkadaşlarımız
var. Müşteri ve maddi açıdan
bu uygulama sorun

oluşturacak” ifadelerini kullandı. 

Türkiye’de eğitim sistemine dair en
önemli adımlardan biri atıldı belki de…
Yükseköğretim Kurulu’nda düzenlenen 259.
Üniversitelerarası Kurul Toplantısı’nda
konuşan YÖK Başkanı Erol Özvar’ın
açıklaması ile üniversite eğitimi alanında
devrim niteliğinde bir hamleyle yeni bir
döneme girildi.

Devlet üniversitelerindeki ikinci öğretim
programlarının kapatıldığının açıklanması
farklı yönlerden değerlendirilmesi,
anlamlandırılması gereken bir hayli cesur bir
süreç. 2023 yılında Türkiye’deki bin 308
ikinci öğretim programına yaklaşık 80 bin
öğrencinin yerleştiği biliniyor.

İkinci öğretim programları özellikle sosyal
bilimler, iletişim, iktisat ve işletme gibi
bölümlerde yoğunluk kazanıyordu. Kimya,
fizik, biyoloji, matematik gibi sayısal
alanlarda da ikinci öğretim kontenjanları
diğer bölümlerle karşılaştırıldığında daha

yüksekti.
YÖK’ün aldığı bu kararla

mimarlık, eczacılık, psikoloji,
beslenme-diyetetik ve temel
bilimlere özgü bazı programlarda
kontenjan azaltma sürecine girildi.

Yıllardır eğitim bilimleriyle ilgilenenlerin
kontenjanlarla alandaki mesleki ihtiyaçlar
uyuşmuyor söylemine en yetkili ve etkili
noktadan müdahale edilmesi çok hoş.

Bu karar Yüksek Öğretim Sınavı’na
(YKS) giren öğrencilerin daha az
kontenjanla karşılaşacağı anlamına da
geliyor.

Türkiye’de üniversite kontenjanlarının
yıllardır büyük bir sorun yarattığı ve bu
konuda çalışma yapılması talepleri yüksek
sesle dile getiriliyordu.

SAYILAR ÇOK BÜYÜK…
YÖK’ün en son kamuoyuna açıkladığı

veriler 2022-2023 öğretim yılına ilişkin
istatistikleri içeriyor. Buna göre, 2022-2023
eğitim öğretim yılında 6 milyon 950 bin 142
öğrencinin 6 milyon 204 bin 78'i devlet
üniversitelerinde, 735 bin 433'ü vakıf
üniversitelerinde, 10 bin 631'i vakıf meslek
yüksekokullarında öğrenim görüyor.

İkinci öğretim kontenjanlarının 120 bin
civarında olduğu ülkemizde üniversitelerde
eğitim gören toplam öğrenci sayısı ile
karşılaştırma yapıldığında bu sayı çok da
kayda değer değilmiş gibi görünebilir ancak
durum öyle değil.

Yakın gelecekte eczacılık ve diş hekimliği
gibi bölümlerden mezun olanların dahi

istihdama katılmasının çok daha zorlaşacağı
yönünde ciddi araştırmalar var. Bir
milyondan fazla atanamayan öğretmenin
olduğu ülkede en çok işsizlik sorunu yaşayan
üniversite bölümü ise sosyal hizmetler ve
gazetecilik…

Eğitim ve kariyer planlamasının
dünyanın yeni gerçekleriyle örtüştüğü,
ihtiyaca göre bir eğitim modelinin
düzenlendiği batılı ülkeler gibi olabilmek
için üniversite kontenjanlarının çağdaş bir
anlayışla yeniden düzenlenmesi gerekiyor.

Bu yönde atılan ikinci öğretim

programlarının kaldırılması bugün tam
olarak anlamasak bile yakın gelecekte
sebebini daha yakından tanıyacağımız
küresel bir soruna karşı yapılmış bir hamle
olarak değerlendirmek lazım.

Meslek liseleri ve ön lisans
programlarının da ülkedeki ihtiyaçlara
yönelik düzenlenmesi geleceğe güvenle
bakabilmek için çok kıymetli. Bu ülkenin
kaç mühendis, kaç öğretmen, kaç mimara
ihtiyaç duyduğu ve gelecekte ihtiyaç
duyacağına ilişkin bilgi ülkeyi yönetenlerin
elinde elbet var…

‘Kuaför meslektaşımızla 
overlokçu karıştırılmasın’ 

TOKMAKOĞLU 

İkinci
öğretime
veda…

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

Elif Orçin

Sezai Apaydın

Şükrü Bilgin

Berber, kuaför ve güzellik salonlarının pazar günleri kapanması kararı tartışma
yarattı. Kuaförler ve özel günü olan vatandaş, olası mağduriyetlere karşı çözüm istiyor

Ahmet
Yayman NİHAT

AK

ÖZELÖZEL
HABERHABER
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770 LİTRELİK SICAK DALDIRMA GALVANİZLİ SACDAN ÜRETİM METAL ÇÖP
KONTEYNERI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/883385
1-İdarenin
a) Adı : BAYRAKLI BELEDİYESİ TEMİZLİK İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : 7355 SOKAK NO:248 YAMANLAR MAHALLESİ 

BAYRAKLI/İZMİR BAYRAKLI/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2324772000 - 2323444402
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : 770 LİTRELİK SICAK DALDIRMA GALVANİZLİ 

SACDAN ÜRETİM METAL ÇÖP KONTEYNERI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 900 ADET 770 LİTRELİK SICAK DALDIRMA GALVANİZLİ 

SACDAN ÜRETİM METAL ÇÖP KONTEYNERI
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : BAYRAKLI BELEDİYESİ TEMİZLİK İŞLERİ 

MÜDÜRLÜĞÜ YAMANLAR MAHALLESİ 7355 SOKAK 
NO:248 BAYRAKLI/İZMİR (Teslimat tek parça halinde 
şartnamelere uygun olarak çalışır/kullanıma hazır 
vaziyette Teslim Tutanağı/Alındı Belgesi karşılığında 
Bayraklı Belediyesi Temizlik İşleri Şantiyesi (Bayraklı/ 
Yamanlar–İZMİR) adresine mesai günlerinde saat 09.00-
13.00 saatleri arasında teslim yapılacaktır. Yükleme, 
boşaltma, tasnif ve istifleme yüklenici tarafından 
yapılacaktır. Nakliye ve ulaşım giderleri yüklenici 
firmaya ait olacaktır.

ç) Süresi/teslim tarihi : BAYRAKLI BELEDİYESİ TEMİZLİK İŞLERİ 
MÜDÜRLÜĞÜ YAMANLAR MAHALLESİ 7355 SOKAK 
NO:248 BAYRAKLI/İZMİR (Teslimat tek parça halinde 
sözleşme imzalandıktan sonra yirmi(20) gün içinde 
yapılacaktır.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşme imzalanmasına müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 05.08.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : 7355 SOKAK NO:225 DOĞANÇAY MAHALLESİ BAYRAKLI

İZMİR /BAYRAKLI BELEDİYESİ FEN İŞLERİ ŞANTİYESİ
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Standarda ilişkin belgelere ait bilgiler:
KONTEYNER TEKERLEĞİ İÇİN TS EN 12532 UYGUNLUK BELGESİ
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2058484)
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BAYRAKLI BELEDİYESİ TEMİZLİK İŞLERİ 
MÜDÜRLÜĞÜ
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Karşıyaka Belediyesi ekipleri, açık alanlarda yaptıkları denetimlerle
her gün 200-300 civarında izinsiz reklam ve afişi toplayarak imha ediyor

Kent içi disiplini korumak, toplum
sağlığı ve huzurunu güvence altına
almak için çalışmalarını
yoğunlaştıran Karşıyaka Belediyesi,
çevre ve görüntü kirliliğine karşı da
etkin bir mücadele yürütüyor. Bu
kapsamda Zabıta Müdürlüğü
bünyesindeki özel ekip, ana
caddeler başta olmak üzere tüm
ilçe genelinde her gün izinsiz açık
hava reklam ve afiş denetimi
yapıyor. Kural dışı şekilde ağaçlara,
aydınlatma direklerine, trafik
tabelalarına ve çeşitli yerlere

sabitlenen tanıtım görselleri tek tek
kaldırılıyor ve imha ediliyor.
Toplanan materyal sayısı günde
200-300 civarına ulaşıyor. Ayrıca
yine izinsiz olarak kartvizit ve
broşür dağıtımına da taviz
verilmiyor. Bu ve benzeri yöntemleri
kullandığı tespit edilen işletmeler
hakkında cezai işlem yapılıyor. Daha
çağdaş bir Karşıyaka hedefiyle her
alanda etkin çalışmalar
yürüttüklerini belirten Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal
“Güzel Karşıyakamızı kirleten, kent

düzenini ve disiplinini bozan her
türlü olumsuzluk ile kararlı bir
mücadele içindeyiz. Ne yazık ki çok
yaygın olarak kullanılan izinsiz
reklam ve afişler de bu çerçevede
oldukça ciddi bir sorun. Ekiplerimiz
ticari amaçla bu girişimde
bulunanlara karşı her gün aralıksız
şekilde denetimlerini sürdürüyor.
Afiş veya pankart asmak gibi tanıtım
çalışmaları mutlaka yasal izinler
alınarak yapılmalı. Kurallara
uyalım, güzel kentimizi birlikte
koruyalım” dedi. (Haber Merkezi)

Her sabah mesaiye saat 05.00’te
Bornova’nın farklı bir mahallesinde
başlayan Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, muhtar, meclis üyeleri ve
bürokratlarıyla gezip sorunları yerinde tespit ediyor.
Bu geziler sırasında hızla çözülebilecek sorunları
not alan Acil Müdahale Ekipleri aynı gün sorunu
çözüyor. Her biri dört kişiden oluşan ekipler asfalt
yaması, parke taş tamirinin yanı sıra diğer
müdürlüklerle koordine olarak tehlike arz eden
otluk alanların temizlenmesi, ağaçların budanması
ya da çöp konteyneri bakımı ve temizlik gibi alanlara
müdahale ediyor. Bu sayede pek çok küçük sorun
aynı gün içinde çözülürken, planlama ya da diğer
kurumlarla koordinasyon gerektiren sorunlar
programa alınarak takip ediliyor. Acil Müdahale
Ekiplerinin Bornovalılar tarafından da çok
beğenildiğini ifade eden Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, “Elbette hedefimiz sorunları kökten

çözmek. Ancak bu çözümler genellikle planlama ya
da UKOME, elektrik ya da doğalgaz firmalarıyla
koordinasyon gerektiriyor. Bornovalının konforunu
bir nebze daha arttırabilmek için daha küçük
ölçekte ve hızla müdahale edilebilecek alanlara özel
çözüm geliştirdik. Mümkün olduğu ölçüde aynı gün
sorun çözülüyor. Sabah ziyaretimiz sırasında
sorunu bize işaret eden Bornovalılar yine aynı gün
çözüldüğünü gördüğünde çok memnun oluyorlar.
Bu memnuniyeti sahada hissediyoruz. Bornovalılara
temel belediyecilik hizmetlerinde birkaç ay içinde
büyük değişim sözü vermiş, buna da ‘Sıfırıncı
projemiz’ demiştik. Ekip arkadaşlarımızın özverili
biçimde verdiği bu emeğin Bornovalıların da
takdirini kazanması bizleri mutlu ediyor” dedi.
(Haber Merkezi)
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Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu,
İzmir Su ve
Kanalizasyon İdaresi
(İZSU) Genel Müdürü
Gürkan Erdoğan ile
birlikte Toros
bölgesinde
incelemelerde
bulundu. Sorunları
yerinde tespit etmek
amacıyla Ulubatlı
Mahallesi’nde
gerçekleştirilen çalışmaya
Başkan Mutlu ile Erdoğan’ın
yanı sıra belediye bürokratları ve
muhtarlar da katıldı. Alan mesaisi
sırasında dere yatakları, su kaçakları ve su
baskınları konusunda sıkıntı yaşanan noktalara
tek tek gidilerek kalıcı çözüm için yapılması

gereken çalışmalar görüşüldü.
Başkan Mutlu, “İZSU Genel

Müdürümüz Gürkan Erdoğan
ile birlikte daha önce farklı
mahallelerimizde
gerçekleştirdiğimiz alan
çalışmalarımız
kapsamında bu kez
Ulubatlı Mahallemizde
incelemelerde bulunduk.

Vatandaşların talepleri
doğrultusunda en çok şikayet

ve talep gelen noktalara tek
tek giderek kalıcı çözüm

üretmek için yapılması gereken
çalışmaları görüştük. İZSU Genel

Müdürümüz Gürkan Erdoğan ve ekibine
ilçemizde yaptıkları ve yapmayı planladıkları
çalışmalar için komşularımız adına teşekkür
ediyoruz” ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Buca Belediyesi, Betontaş
Çınar Anaokulu’nun öğrenci
kapasitesini arttırdı.
Anaokuluna üç yeni sınıf daha
ekleyen Buca Belediyesi,
önümüzdeki eğitim öğretim
yılında toplam 110 miniği
ağırlayacak. Belediye olarak
okul öncesi dönem çocukları
için ücretsiz Yarı Zamanlı
Eğitim Merkezleri ve uygun
fiyatlı Çınar Anaokulları ile
hizmet verdiklerini hatırlatan
Başkan Görkem Duman,
“Anaokullarımız ve Yarı
Zamanlı Eğitim
Merkezlerimizin temel amacı,

çocuklarımızın gelişiminde
önemli bir yeri olan okul öncesi
eğitimini uygun koşullarda
almalarını sağlamaktır. Bu
anlamda, alanlarında uzman
öğretmenlerimizin eşliğinde
çocuklarımıza Türkçe dil
öğretimi, fen, matematik
eğitimi, İngilizce derslerinin
yanı sıra bilişsel etkinliklerle
harmanladığımız geniş ve
renkli bir eğitim program
sunuyoruz. Buca’nın minik
yürekleri bizlerin en
kıymetlileri. Onlar için en iyisi
olsun diye çabalıyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)
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KONAK’IN SORUNLARINI 
çözmek için sahaya indi
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İzmir’in 2030 yılında iklim nötr
ve akıllı kent hedefine hizmet etmek
üzere 2025-2029 Stratejik Planı
kapsamında hayata geçirilecek
projeler için Misyon Kentleri
Sermaye Merkezi (Capital HUB)
aracılığıyla SECAP ve İklim Nötr
Eylem Planları Toplantısı yapıldı.
Kültürpark 4 No’lu Hol’de
gerçekleştirilen toplantıda, İzmir
Büyükşehir Belediyesi’ne
uluslararası finans olanaklarını
aktarmak üzere süreç
bilgilendirmesi yapıldı. Toplantıda
salonun ışıklarının büyük bir
bölümünü kapattırarak konuşan
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, iklim krizinin
geldiği boyutu ifade ederek “Neyin
karşılığında neyin feda edildiğini
düşünmemiz gerekiyor. Bize
armağan edilmiş inanılmaz güzel
dünyayı ve doğayı sadece tüketim
hırsıyla, para kazanma hırsıyla yok
ettiğimizi düşünüyorum. Bunların
cezasını biz de sıcaklık, kuraklık,
kirlilikle şu an çekiyoruz ama
çocuklarımız büyük ihtimal hayatları

ile ödeyecek. Dünyada gidecekleri
yer kalmayacak. Bu yüzden yeni
stratejiler belirlemek ve ciddi
çalışmalar yapmak zorundayız” diye
konuştu.

“BU ENERJİ VERİMLİLİĞİ”
Konuşması sırasında ışıkların

yarısını kapattırmasının sebebini
açıklayan Başkan Tugay, “Bu ışıklar
yanıyordu. Şu anda bir kısmını
kapattık. Böyle basit bir noktadan
başlamamız lazım. Bunun adı enerji
verimliliği. Harcamamızın zorunlu

olmadığı enerjiyi daha ihtiyaç
düzeyinde harcamaya
başardığımızda önemli bir şey yapmış
oluyoruz. Elektrik, Türkiye’de büyük
oranda fosil yakıtlardan elde ediliyor.
Bunların çoğu da ithal. Herkes,
elektrik konusu başta olmak üzere
enerji tüketiminde bilinçli olmayı
öğrenmek zorunda. Kurum olarak
bunu halletmemiz ve şehre de
öğretmemiz lazım” ifadelerini
kullandı. Başkan Tugay ayrıca
“İnsanların hırslarına hakim olması
ve sınırını bilmesi gerekiyor. Bu

toplantı göstermelik bir toplantı
olmasın. Önümüzdeki bir ay kendi
yetki alalarınızda iklim kriziyle
mücadele etmek için kafa
yorduğunuz, katkı sağladığınız, bir
şeyleri değiştirmeye başladığınız bir
zaman dilimi olsun. Bir ay içinde kim
ne yaptı onu konuşalım. Ciddi bir
eylem planımızın olması lazım.
Toplumu bilinçlendirmeliyiz.
Özellikle sanayicileri, üniversite
hocalarını bilinçlendirelim”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

Torbalı Belediyesi
Park ve Bahçeler
Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler 7/24 ‘Yeşil bir
Torbalı’ için
çalışmalarını
sürdürüyor. İlçe
genelinde park ve
bahçelerin bakımını
yapan ekipler,  son
olarak Ertan Ünver
İkinci Koruluk’ta
hummalı bir çalışma
başlattı. Kısa süre önce parka
onlarca yeni ağaç diken Torbalı
Belediyesi, bir yandan da peyzaj
düzenlemelerini
gerçekleştiriyor. Belediye
ekipleri parkta uzayan otların

kesilmesinin yanı sıra, alanda
bulunan kamelyaların boyama
işlemlerini de gerçekleştirdi.
Torbalı Belediye Başkanı Övünç
Demir, “Daha yaşanabilir
Torbalı için çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. İlçemizin dört bir

yanında yer alan
parklarımızda
seferberlik başlattık.
Bütün parklarımızı
yenileyerek daha
kullanışlı bir hale
getireceğiz. İkinci
Koruluk da her gün
yüzlerce vatandaşımızın
kullandığı bir park.
Buradaki peyzaj
düzenlemelerimizi
gerçekleştirdik. Ayrıca

süs havuzumuz da kısa süre
içerisinde hizmete girecek.
Torbalı için gece gündüz
demeden çalışmaya devam
edeceğiz” dedi. 
(Haber Merkezi) 

Balçova Belediyesi Fen
İşleri Müdürlüğü ekipleri,
bozuk yollarla mücadele
başta olmak üzere asfalt
seferberliği başlattı. Yerel
seçimin ardından göreve
gelen Belediye Başkanı Onur
Yiğit’in talimatıyla harekete
geçen ekipler, şu ana kadar
1000 ton asfalt serimi
gerçekleştirdi. Kısıtlı
imkanlara rağmen yoğun bir
çalışma gerçekleştiren

ekipler, acil tamirat
gerektiren cadde ve
sokaklarda mesai harcadı.
Balçova Belediye Başkanı
Onur Yiğit, “Önceliğimiz acil
olan yerlere müdahale
etmekti. Çok kısa bir süre
içinde de asfalt serim
çalışmalarımız başlayacak.
Tüm cadde ve sokaklarımızı
konforlu bir hale getirene
kadar durmadan çalışacağız”
dedi. (Haber Merkezi)

BALÇOVA’DA ASFALT ATAĞI

İş Sağlığı ve Güvenliği hizmetlerinin tek
bir merkezden planlanması,
denetlenmesi, güvenli ve sağlıklı
çalışma koşullarının sağlanması
hedefiyle İzmir Büyükşehir
Belediyesi iştiraklerine hizmet
vermeye başlayan İZELMAN OSGB,
toplamda 17 bin çalışanın İş Sağlığı
ve Güvenliği hizmetlerini yerine
getiriyor. Bu eğitimlerden biri olan
Yüksekte Çalışma Eğitimi ise 3-4
Temmuz tarihlerinde verildi.
Çalışanların güvenli bir şekilde
yüksekte iş yapabilmeleri için
gereken bilgi, beceri ve davranışları
içeren eğitimlerde, yüksekte
çalışmanın riskleri, iş için gerekli
ekipmanların doğru kullanımı, acil
durumda ne yapılması gerektiği gibi
hayati öneme sahip bilgiler
aktarıldı. İş Güvenliği Uzmanları
Gamze Göktan ve Çağrı Kadir Onay
tarafından verilen eğitimler,
asansör bakım onarım işleri, ağaç
budama, çatı bakım onarım gibi
yüksekte çalışan risk grubundaki
personele yönelik düzenleniyor.
Eğitimlere, işyeri hekimlerinin
muayenesi sonucu yüksekte
çalışmaya uygun bulunan personel
katılabiliyor. (Haber Merkezi)

Bayraklı'yı daha yaşanılabilir ve
modern bir ilçe haline dönüştürmek
için projelerini tek tek hayata geçiren
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal,
mahalle ziyaretlerini sürdürüyor. Bu
kapsamda aşırı sıcaklara rağmen
muhtarlar ve ekibiyle birlikte
Bayraklı’yı sokak sokak gezen Başkan
Önal, mahallelerin ihtiyaçlarını ve
eksikliklerini yerinde tespit ederek,
çözüm önerileri sunuyor. Son olarak
Soğukkuyu ve Postacılar’ı ziyaret eden
Önal, “Vatandaşlarımızın da talep ve
önerileriyle daha güzel Bayraklı’yı
birlikte inşa edeceğiz. İmkanlarımız
dahilinde ihtiyaçları en kısa sürede
tamamlayacağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, İzmir
Atatürk Organize Sanayi Bölgesi
(İAOSB) Yönetim Kurulu Başkanı
Cenk Karace, İAOSB Yüksek
İstişare Kurulu Başkanı Mustafa
Karabağlı ve iş insanlarıyla
buluştu. İzmir’in yatırıma ihtiyaç
duyduğunu anlatan Başkan Tugay,
“Şehrimizin sanayicileri ile gurur
duyuyorum. Sizlerin daha güzel
işler başarmasına şehrimizin
ihtiyacı var. İçinde bulunduğumuz
bu ekonomik krizden çıkmanın
yolu, üretimi artıracak
yatırımların önünü açmaktan
geçiyor. Yine ihracatı ve istihdamı

artırmak da önemli. Bunların
hepsinin yolu sanayicilerden
geçiyor. Bu bilinçle şehrimizde
daha fazla üretim yapılsın, daha
fazla ihracat yapılsın istiyoruz. Biz
de bu çalışmalara katkı sunmak
istiyoruz” dedi. İzmir’de
insanların mutlu olması için
kentin genel olarak refah
düzeyinin, gelirinin yükselmesi
gerektiğini vurgulayan Başkan
Tugay, şunları söyledi: “Sosyal
adaleti, toplumun genel olarak
daha iyiye gitmesini de düşünerek
hizmet etmek istiyorum. Bazı
insanlar zengin olsun, toplumun
geri kalanı da ne hali varsa

görsün diye bir düşünce içerisinde
asla değilim. Şehrin genel olarak
refah düzeyinin yüksek olması
lazım. Onun için elimden geleni
yapacağım.” Tugay daha sonra
Çiğli Maltepe Mahalle Muhtarı
Ramazan Arslan’ı ziyaret etti.
Burada yurttaşlarla bir araya
gelen Tugay, onların taleplerini
dinledi. Mahalle muhtarlığının
yanında bulunan İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ne ait kütüphaneyi de
ziyaret eden Cemil Tugay, Çiğli
Maltepe Spor Kulübü üyesi 12
yaşındaki Batuhan Ata Arslan 
ile masa tenisi oynadı. 
(Haber Merkezi)

“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”“ŞEHRİN REFAH DÜZEYİNİN ARTMASI LAZIM”

11 Temmuz 2024 Perşembe 7YEREL YÖNETİMLER Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Caner Tok

Yok artık!
Saatler 00.20’yi gösteriyordu. Ay ışığı

geceyi gündüz gibi aydınlatırken, ağustos
böceklerinin sesini uzaktan gelen bir
motor sesi bastırdı. Gecenin karanlığında
uzayıp giden farlar giderek yaklaştı.
Tenha bir yere gelince önce motor sesi
durdu. Sonra farlar söndü. Asıl her şey
şimdi başlıyordu. Şehir içi hatlarında
yolcu taşıyan minibüsün kapısı usulca
açıldı. Kar maskeli zayıf bir adam sessizce
indi. Belindeki silahı yokladı. Oradaydı.
Hızlı adımlarla karşıdaki ışıklara doğru
yürümeye başladı. Paslı telleri geçmesi
pek de zor olmadı. Sonra duvarın
üstünden aştı. Uzaktan belli belirsiz sesler
duyuluyordu. Görevliler hararetli bir
oyunun tam ortasındaydı. 

KOĞUŞ B-5
Kimse onu fark etmemişti. Doğruca B-

5 No’lu koğuşun olduğu binalara doğru
yöneldi. Yangın merdiveninden üst kata
çıktı. Binaya girdi. Çok geçmeden aradığı
adamın başucunda dikiliyordu. Silahını
çekti. Genç adamın sol bacağına 2, sağ
bacağına da 1 el ateş etti. Sonra geldiği
gibi karanlığın içinde sessizce kayboldu.
Görevliler koğuşa doğru koştuğunda. O
minibüse çoktan binmiş, arkadaşlarıyla
oradan çoktan uzaklaşıyordu. Aksiyon
filmi gibi değil mi? Ama değil. Bu akıl
almaz olay Elazığ’da 5 Temmuz gecesi
yaşandı. 20 yaşındaki M.B uyurken
vuruldu. Hem de cezaevinde dışarıdan
gelen hasımları tarafından. 20 kusur yıldır
gazetecilik yapıyorum. Böyle bir şey ne
duydum ne işittim. Nereden baksan
skandal. Nereden baksan rezalet. Tamam
kardeşim! Açık ve yarı açık cezaevleri
kapalılar kadar sıkı korunmuyor. Ama bu
kadar da olmaz ki; Sonra bu akıl almaz
olayı planlayıp, uygulayanlar var.

24 yaşındaki M.O., 15 suç kaydı. 
19 yaşındaki M.A Ç., 2 suç kaydı
29 yaşındaki M.Ü., 63 suç kaydı.
23 yaşındaki E.C., yabancı 41 suç kaydı
49 yaşındaki F.Ç., 4 suç kaydı.
Toplam 125 suç kaydı. Sanki bunlar

olmasa Elazığ’da suç işlenmeyecek. O
derece. Ama elini kolunu sallaya sallaya
geziyorlar. Bu arada tetiği çeken M.O. ile
bir zanlının da cezaevi firarisi olduğu
ortaya çıktı iyi mi? Cesarete bak. Adamlar
kaçtıkları cezaevine adam vurmaya
gidiyor. Aylardır bulunamayan firariler bu
olaydan sonra 1 günde kelepçelenip,
demir parmaklıkların ardına konabiliyor.
Helal olsun! Bir de olayın silahlanma
boyutu var. Tahminlere göre Türkiye’de
25 milyona yakın ruhsatsız silah var.
Trafikte birine el kol yapsanız. Karşıdan
hemen namluyu gösteriyor. Bazısı hızını
alamıyor uzun namlulu çekiyor. Evde,
yolda, parkta hiçbir yerde can güvenliğiniz
zaten yoktu da. Bu olayla anladık ki artık
cezaevleri bile Allah emanet.

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com

Sürdürülebilir Enerji ve İklim Eylem Planları
toplantısına katılan Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, salondaki ışıkları kapattırarak konuştu

Sürdürülebilir Enerji ve İklim Eylem Planları
toplantısına katılan Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
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Cemil Tugay, salondaki ışıkları kapattırarak konuştu
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Sürdürülebilir Enerji ve İklim Eylem Planları
toplantısına katılan Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
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toplantısına katılan Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
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Sürdürülebilir Enerji ve İklim Eylem Planları
toplantısına katılan Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, salondaki ışıkları kapattırarak konuştu
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“Daha yeşil bir Torbalı” 
için seferber oldular

“Bayraklı’yı el ele
inşa edeceğiz”
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Günümüze gelirsek; III. Dünya Savaşı söylemleri ve Rusya’nın
Avrupa için giderek daha fazla tehdit oluşturduğu söylemleri,

NATO’nun asıl misyonunun yeniden güçlendirilmesi çabalarını da
yansıtmaktadır. Aslında çokça dile getirildiği gibi NATO’nun

öncelikli amacı Amerikan çıkarlarını korumaktır

Aslında
III. Dünya

Savaşı
söylemleri

yeni bir
gündem değil.

Soğuk savaşın
bitişi, her ne kadar

mutlak barış
beklentilerini en

azından ilk on yıl için
güçlendirmişse de

1990’lı yılların başından
bu yana küresel sermaye

hızla Asya-Pasifik’e doğru
kaymaya başladı. Bunu en

belirgin şekliyle Asya
Kaplanları’nın 1990’lı yıllardaki

krizlerden yükselerek çıkmaları ve
Çin’in önlenemeyen ekonomik
yükselişinde görmek mümkün.
Soğuk savaşın galibi, yeni dünya
düzeni söylemleriyle tek kutuplu
dünya düzeninin sürekliliğini savunan
ABD’nin küresel ekonomideki güç
kaybı karşısında hegemonik gücünün
sürdürülebilmesi için daha agresif ve
proaktif bir dış politika yürütmeye

başladığını görürüz.
Bu, günümüzdeki

vekalet
savaşlarının

da bir nedeni
olmakla
birlikte
küresel

sermayenin yön değiştirmesini
durduramamıştır. 
NATO’NUN AMACI

Günümüze gelirsek; III. Dünya
Savaşı söylemleri ve Rusya’nın

Avrupa için giderek daha fazla tehdit
oluşturduğu söylemleri, NATO’nun

asıl misyonunun yeniden
güçlendirilmesi çabalarını da

yansıtmaktadır. Aslında çokça dile
getirildiği gibi NATO’nun öncelikli amacı

Amerikan çıkarlarını korumaktır.
Avrupa’nın güvenlik tehdidi altında
olduğu algısı NATO’nun Baltık ülkeleriyle
gelen genişlemesini sağlamış ve
Rusya’nın Baltık sınırı NATO’nun
kontrolüne girmiştir. Çin’in önlenemeyen
ekonomik yükselişi karşısında
keskinleşen küresel jeoekonomik
rekabet, vekalet savaşlarının
yaygınlaşmasını sağlayan faktörlerden
biridir. Rusya-Ukrayna Savaşı’nı bu
çerçevede değerlendirebiliriz ki olası III.
Dünya Savaşı durumunda da savaşın

merkezinin Ukrayna olma olasılığı
yüksektir. Önceki dünya

savaşlarına baktığımızda en
belirgin nedenlerden biri

sermaye paylaşımı
sorunuyken diğerinin de
Avrupa’nın güvenliği
konusu olduğunu
görürüz. Bu bağlamda
Çin’in rakip hegemonik

güç ve Rusya’nın
uluslararası askeri ve

siyasal güç olarak yükselişi
karşısında Ukrayna bu her iki

aktör için kilit nokta olabilmektedir.
Elbette Çin’in arka bahçesi Tayvan’daki
Batı yanlısı girişimler ve yaşanan
siyasal krizler de bu
senaryonun bir parçası
olarak görülebilir. 

Küresel hegomonya
mücadelesi
yoğunlaştıkça,
jeopolitik dinamiklerle
birlikte bu dinamikleri
yeniden
şekillendirecek
jeoekonomik projeler
ortaya çıkıyor. Çin’in
Kuşak Yol Projesi karşısında
ABD-Hindistan projesi olan
Hindistan-Orta Doğu-Avrupa Ekonomik
Koridoru (IMEC) küresel rekabetin bir
parçası. Yeni Soğuk Savaş ve küresel güç
rekabetinin yarattığı jeoekonomik
konjonktürde, "koridor savaşlarının" bu
projelerin jeopolitik konumu ve ölçeği
nedeniyle küresel hegemonya
rekabetinin bir parçası haline geldiğini
görmekteyiz.

Bu bağlamda Kollektif Batı’nın
öncelikli hedefi Rusya ve güvenlik algıları
olarak görünse de asıl hedef Çin ile ABD
arasındaki hegemonya yarışıdır.
Amerikan hegemonyasını sona erdirmesi
beklenen Çin hegemonyasının yükselişi
karşısında Batı sermayesi varoluşsal bir
mücadele veriyor. Ukrayna
Batı’nın doğuya açılan
ilk kapısı dolayısıyla
zayıf bir Rusya ve
Çin’in çevrelenmesi
senaryolarıyla
desteklenen Ukrayna,
bu yarışın merkezi
olduğu gibi III. Dünya
Savaşı olasılığında
büyük ihtimalle
başlangıç noktası da
olacaktır.  

Rusya-Ukrayna savaşına dolaylı olarak
daha fazla oyuncu katılmaya başladı.
Avrupa için “Rus tehdidi” söylemleri
Avrupa’da güvenlik konusunda bir algı
yaratma çabalarının yansıması olduğunu
düşünüyorum. Bu NATO’nun buradaki
savaşa kısmen ve ya doğrudan katılımının
gerekçesini yaratacaktır. Başta ABD
olmak üzere AB ülkelerinin Ukrayna’ya
doğrudan desteğine rağmen Rusya’nın
aleyhine bir sonuca ulaşılamıyor.
Bununla birlikte 2 yılı aşkın bir süredir
devam eden savaşın maliyeti ve yükü
Rusya için daha da ağırlaştıkça küresel
kutuplaşma daha da artıyor. Her ne kadar
Batı için amaç dünya hidrokarbon
kaynaklarının büyük kısmına
sahip olan ayrıca Kuzey
Kutbu’ndaki yeni yeraltı
kaynaklarında büyük bir
pay sahibi olan Rusya’nın
Post-Sovyet coğrafyası
başta olmak bölgesinde
artan askeri ve siyasi
gücünü durdurmak gibi
görünse de öncelikli
hedefin Çin’in küresel
ekonomideki yükselişi ve
küresel sermayenin değişen
jeoekonomik koşullarını
yönlendirebilmek olduğunu
söyleyebiliriz. 

Rusya-Ukrayna savaşındaki uzlaşma
ne kadar engellenirse Rusya ve Çin
arasındaki ittifak da aynı oranda
güçleniyor. Rusya’nın Asya-Pasifik’e
kayan küresel sermayeye entegrasyonu
da yine bu paralelde artıyor. Rusya-Çin
ittifakına İran da önemli bir güç olarak
dahil oluyor ve bölgedeki Moskova-
Pekin-Tahran yeni ekonomik koridorların

doğrudan sahibi ve denetleyicisi haline
geliyor. Buna karşılık Amerikan-

Hindistan ticari ortaklığı önemli
bir alternatif proje olarak

karşımıza çıksa da Batı
sermayedarları için yeterli
değil. Bu doğrultuda Doğu
Akdeniz’in önemi artıyor.
Burada Amerikan’ın
desteğindeki İsrail saldırgan

bir dış politikayla yeni
çatışmaları körüklemekte ve

dolaylı olarak Amerikan’ın Orta
Doğu ve Doğu Akdeniz’e yeniden

dönüşünü sağlamaktadır. 
HAKAN FİDAN’IN UYARISI

Sayın Hakan Fidan’ın Moskova dönüşü
olası 3. Dünya Savaşı üzerine söylemleri
mevcut konjonktürde artan rekabetin ve
vekalet savaşlarının topyekün bir küresel
çatışmaya dönüşme riskini işaret
etmektedir. Ukrayna-Rusya savaşının artık
iki taraf arasındaki bir çatışmadan çıkıp
daha fazla uluslararası oyuncunun müdahil
olduğu geniş çaplı bir savaşa dönüşmesi,
olası III. Dünya Savaşı’nın merkezinin yine
Avrupa olacağını göstermektedir. Aslında
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan’ın “savaş
söylemleri ciddiye alınmalıdır”
sözünün mevcut konjonktürde
artan küresel rekabetin

yönetilebilir ve yönlendirilebilir aşamada
olduğunu ve olası küresel savaşın
önlenebilirliği için bir uyarı niteliğinde
okunması gerektiğini düşünüyorum.
Bununla birlikte Rusya-Çin-İran
işbirliği’nin Kuzey Kore, Vietnam yönünde
genişlemesi; BRICS’in artan etkisini
dikkate aldığımızda Amerikan,
hegemonyasını sürdürebilmesi ve büyük
oranda savaş sanayine bağlı ekonomisinin
güçlenebilmesi için mevcut çatışmaların
sürmesini ve / veya yeni çatışma
bölgelerinin oluşmasını dolaylı veya
doğrudan destekleyebilir. Bolivya’daki son
darbe girişimi de Latin Amerika ülkelerinin

BRICS’e artan ilgilerini de hedef
aldığı açıktır. Önümüzdeki

Amerikan seçimleri III. Dünya
Savaşı söylemlerinin ne
yönde şekilleneceğinde de
belirleyici olabilir.
Amerikan silah sanayiinin
doğrudan desteklediği
Biden’ın sert dış

politikasına karşılık
Trump’ın ılımlı dış politikası

uluslararası ilişkilere de etki
edecektir. Bu bağlamda

Biden’ın seçimleri kazanması
durumunda küresel rekabette söylemler
daha da sertleşebilir. Doğrudan bir III.
Dünya Savaşı değil belki ama yeni vekalet
savaşları ve jeoekonomik rekabette
“koridor savaşları” önleyici diplomasiyi de
zora sokabilecek boyutlara ulaşabilir. 
TÜRKİYE’NİN KONUMU

Türkiye’nin mevcut uluslararası savaş
risklerinin arttığı ve kutuplaşmaların
keskinleştiği bu ortamda çatışma önleyici
diplomasi ve çatışma çözümü için
arabuluculuk girişimleri son derece
önemlidir.  Küresel güç rekabetinin
keskinleştiği jeoekonomik konjonktürde,
"koridor savaşlarının" sadece küresel
ticaret açısından bir güvenlik problemi
yaratmıyor; bununla birlikte bu projeler,
jeopolitik konumu nedeniyle küresel
hegemonya rekabetinin bir parçası haline
geliyor.   

Türkiye'nin bu rekabet ortamında
"ticaret diplomasisi" yoluyla oynayacağı
ulusal ve uluslararası rol, aynı zamanda
çatışma önleyici diplomasiyi de
kapsayabilir. Türkiye’nin Orta Koridor ve
Zengezur Koridoru’na yönelik bağlantı
stratejisi gerek bölgesel gerek küresel
sürdürülebilir barışın inşası için büyük
etkileri olabilir. Bu açıdan Türkiye, yakın
gelecekte küresel etki yaratabilen bir
bölgesel aktör olarak daha fazla dikkat
çekebilir. 

Küresel sermayenin hareketleri
doğrultusunda yeni bir denge arayışı
uluslararası ilişkilerde riskleri
arttırmaktadır; ancak yeni ittifak
gruplarının oluştuğu ve rekabetin
keskinleştiği bir ortamda mevcut
hegemonyanın gücünü sürdürme arzusu en
kuvvetli olan faktördür. Bu da Çin ile

Rusya’yı daha fazla yakınlaştırırken,
Avrupa’nın daha fazla güvenlik

endişelerine neden olmaktadır.
Türkiye’nin NATO ülkesi de

olarak keskinleşen Batı-Doğu
rekabetinde hassas dengeleri
dikkate alarak kendi ulusal
çıkarlarını öncelemeli,
bununla birlikte oluşmakta
olan yeni yapılanmalardan

uzak kalmamalı, bu
rekabetteki fırsatları ve

tehditleri iyi okumalıdır.  

Hakan 
Fidan

GÜLER KALAY
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Birlik Başkanı Uçak, Türk lezzetlerini dünyanın dört bir yanına ihraç ederek hem ülkeye
döviz kazandırdıklarını hem de üreticilerin emeklerinin karşılığını aldığını söyledi

‘İHRACAT HEDEFİNE EMİN
ADIMLARLA İLERLİYORUZ’

Yaş meyve sebze ve meyve
sebze mamulleri sektörleri
2024 yılının ilk yarısında
ihracatını yüzde 9’luk artışla
Türkiye’ye 3 milyar 8 milyon
dolar döviz kazandırdı. 2024
yılı için 6 milyar dolar ihracat
hedefi olan iki sektör, 2024
yılının ilk yarısında hedefin
yüzde 51’ini gerçekleştirdi. Yaş
meyve sebze ihracatı yüzde
1’lik artışla 1 milyar 718 milyon
dolar olurken, meyve sebze
mamulleri ihracatı yüzde 20’lik
yükselişle 1 milyar 42 milyon
dolardan 1 milyar 290 milyon
dolara ilerledi. Türkiye’de 60
milyon ton taze meyve sebze
üretildiği bilgisini veren Ege
İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkan
Yardımcısı ve Ege Yaş Meyve
Sebze İhracatçıları Birliği
Yönetim Kurulu Başkanı
Hayrettin Uçak, 60 milyon ton
üretimin katma değere
dönüşmesi, üreticinin
emeklerinin karşılığını alması
için ihracatın üreticinin
sigortası konumunda
olduğunu, Türk lezzetlerini
dünyanın dört bir tarafına
ihraç ederek hem ülkeye döviz
kazandırdıklarını hem de
üreticilerinin emeklerinin
karşılığını aldığını dile getirdi. 

Ege Yaş Meyve Sebze

İhracatçıları Birliği’nin 2024
yılının ilk yarısında ihracatının
yüzde 4’lük artışla 595 milyon
dolardan 618 milyon dolara
çıktığını vurgulayan Başkan
Uçak, “Türkiye geneli taze
meyve sebze ihracatında
domates 256 milyon dolarlık
ihracatla zirvede yer alırken,
mandalina 170 milyon dolarla
ikinci, kiraz 143,5 milyon
dolarla en çok ihraç edilen
üçüncü ürün oldu. Meyve
sebze mamulleri ihracatında
elma suyu 131 milyon dolarlık

performansla birinci olurken,
domates salçası 106 milyon
dolar, biber turşusu 88 milyon
dolar döviz kazandırdı” dedi.
Taze meyve sebze ihracatında
Türkiye’nin en çok ihracat
yaptığı ülke 436,5 milyon
dolarla Rusya Federasyonu
olurken, meyve sebze
mamulleri ihracatında en çok
ihracat yapılan ülkeler
listesinin bir numarasında 209
milyon dolarlık tutarla
Amerika Birleşik Devletleri
yer aldı. Taze meyve sebze

ihracatında Irak’a ihracat
yüzde 200’lük artışla 50 milyon
dolarlak 200 milyon dolara
çıkarken, üçüncü ülke 174
milyon dolarlık ihracatla
Almanya oldu. Almanya,
meyve sebze mamulleri
ihracatında ise 176 milyon
dolarlık Türk lezzeti talebiyle
adını ikinci sıraya yazdırdı.
Meyve sebze ihracatında
üçüncü büyük pazarımız 89
milyon dolarlık ihracatla
İngiltere oldu. 
(Haber Merkezi)

Migros, kadınların toplumun
her alanında güçlenmelerine ve
yerel girişimcilerin ekonomiye
katılmalarını desteklemeye,
örnek bir çalışmayla devam
ediyor. Migros Aile
Kulüpleri’nde eğitimi
tamamlayan yerel üreticilerin
ürünlerine mağazalarında yer
veren Migros, son olarak
“Turuncu Eller Tarımsal
Kalkınma Kooperatifi” üyesi

kadınların sıfır atık felsefesiyle
üretime kazandırdıkları
mandalinalarla yaptıkları
ürünleri GÜMÖZ markasıyla
raflarına taşıdı.Yerel üreticilere
destek verirken, müşterilerine
de doğal ürünlere erişim imkanı
sunan Migros’un Alile Kulüpleri
çatısı altında 300 bine yakın
üyesi bulunuyor. Migros
mağazalarının içinde yer alan
Migros Aile Kulüpleri ile 36

noktada 220’den fazla alanda
mesleki ve hobi amaçlı Milli
Eğitim sertifikalı eğitimler
veriyor. Bugüne kadar 493 bin
kişiye sertifikalı, yüz yüze eğitim
sunan Aile Kulüpleri, 2027
sonuna kadar 850 bin kişiye
ulaşma hedefliyor. Bu eğitimleri
alan bugüne kadar 19 bini kadın
25 bin üye kendi işlerini
kurarak, aile bütçelerine katkı
sağladı.  (Haber Merkezi)

Dev holdingde
bayrak değişimi

Norm Holding, 1 Ocak 2025
Çarşamba itibarıyla gerçekleşecek
atamaları duyurdu. Açıklamada,
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı
ve CEO Nedim Uysal’ın CEO görevini,

mevcutta Norm
Holding Endüstri
Grubu Başkanı
olarak görev
yapan Mahmut
Öztürk’e
devredeceği
belirtildi.
Uysal’ın,
görevine Yönetim
Kurulu Başkan
Vekili olarak
devam edeceği
açıklandı.
Yönetim Kurulu

Başkanı Fatih Uysal “Atamaların
hayırlı olmasını temenni eder,
yöneticilerimize başarılar dilerim"
dedi. (Haber Merkezi)

Satılan araçların
yüzde 70'i ithal

Türkiye otomobil ve hafif ticari
araç toplam pazarında bu yılın ilk altı
aylık döneminde ithal araçların
satışlardan aldığı pay yüzde 69,27,
Türkiye'de üretilen araçların payı da
yüzde 30,72 oldu. Son 5 yılın 6 aylık
dönem verilerine bakıldığında ithal
araçların satışlardan aldığı pay,
Türkiye'de üretilen araçların
pazardan aldığı paydan yüksek
gerçekleşti. Geçen yılın ocak-haziran
döneminde yerli üretim araçların
toplam satıştaki payı yüzde 38,13,
ithal araçların payı da 61,86
seviyesinde ölçüldü. (AA)

İlaç kalıntısız üretime
‘MAVİ BAYRAK’

Kadın girişimcilerin
ürünleri raflara çıktı

Tarım ve Orman Bakanlığı
tarafından yürütülen Entegre ve
Kontrollü Ürün Yönetimi (EKÜY)
Projesi ile üreticiler, ilaç kalıntısı
bulunmayan temiz ve kaliteli yaş
meyve ve sebze üretiyor. Kalıntısız
üretim yapan üreticilerin bahçelerine
ise sembolik olarak mavi bayrak
asılıyor. İzmir Tarım ve Orman
Müdürü Mustafa Şahin, "Tatilde
plajlardaki mavi bayrağı
gördüğünüzde belli standartlarının
üzerinde temizliğe sahip olduğunu
biliyorsanız, sera ve örtü altında
yapılan bu bayrak çalışmasıyla da bu
alanlarda kontrolü bir üretimin
yapıldığını anlıyorsunuz" dedi.
Bahçesine mavi bayrak asılan üretici
Yusuf Baş (51) da, "Halkımızın
kalıntısız, sağlığı için uygun şeyler
yemesi için gayret ediyoruz. Ruhsatsız
ilaç, hormon kullanmıyoruz.
Mevsiminde üretim yapıyoruz. 15
dekar kapalı alanda üretim
yapıyorum. Burada üretim yapanların
çoğu bilinçli. Bayilerdeki ruhsatlı
ilaçları, gübreleri kullanıyorlar.
Sayımızın daha çok artmasını,
halkımıza sağlığı için ne uygunsa
onları kullanmasını tavsiye ederim"
diye konuştu. (DHA)

Yurt dışı pazarda
boy gösterecek

Türkiye'nin yerli e-ticaret
platformlarından PttAVM ile Toprak
Mahsulleri Ofisi (TMO) arasında
imzalanan protokol kapsamında,
Toprak Mahsulleri Ofisi ürünleri
yurt dışı pazarlarda da satışa
sunulacak. PttAVM Genel Müdürü
Hakan Çevikoğlu, Türkiye'nin hem
teknoloji olarak yeni alanlarda hem
de tarım gibi geleneksel sektörlerde
gücünü artırması amacıyla şirket
olarak her türlü desteği verdiklerini
söyledi. (AA)

Marble İzmir, IF Wedding Fashion
İzmir gibi dünyada ses getiren fuarlar
düzenleyen İZFAŞ, Kartepegroup
Fuarcılık iş birliğiyle İzmir’e yeni bir fuar
daha kazandırıyor. ARUSTEK – 1. Araç
Üstü Ekipmanları, İş Makineleri ve
Teknolojileri Fuarı, 23-26 Ekim 2024
tarihleri arasında, Fuarizmir’de
yapılacak. İZFAŞ Genel Müdürü Canan
Karaosmanoğlu Alıcı, “İZFAŞ olarak,
İzmir’in fuarcılıkta öncü rolünü
sürdürmek için çalışıyoruz ve bu
kapsamda yeni bir fuarı daha kentimize
kazandırmanın gururunu yaşıyoruz.
Dünyanın önemli fuarlarına ev sahipliği
yapan, Fuarizmir’de gerçekleştirilecek

ARUSTEK Fuarı, önemli bir buluşma
noktası olmasının yanı sıra 1,3 milyar
dolara çıkan ihracatıyla Avrupa
üçüncüsü olan sektöre, yurt içi ve yurt
dışında yeni ve güçlü iş birlikleri
kazandıracak, ihracat fırsatları

yaratacaktır” dedi. ARÜSDER Yönetim
Kurulu Başkanı Musa Ertunç, dernek
olarak fuarın destekçisi olduklarını
belirterek, “Ülkemizden ve yurt dışından
önemli alıcıların katılacağı ARUSTEK
Fuarı, sektörün kalkınma hamlesi
çabasına ve ihracatını 3 milyar dolara
çıkararak Avrupa birincisi olma hedefine
önemli bir katkı sağlayacak”
dedi.Kartepegroup Fuarcılık
Koordinatörü Şener Meral de “Kamu-özel
sektör olarak birlikten doğan gücümüzü
kullanarak sektör için bu fuarla bir
kalkınma hamlesi başlatacağız ve bunu
da yurt dışı alıcılarla sağlayacağız” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

‘Fuarlar kenti’ İzmir’e yeni bir organizasyon daha…

11 Temmuz 2024 Perşembe 9EKONOMİ Editör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

Mahmut Öztürk

Mustafa
Şahin

Hayrettin
Uçak
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Cildimiz güneş hasarı nedeniyle erken yaşlanmaya
başlıyor. En önemlisi ise cilt kanserinin
gelişme riskinin artması. Üstelik cilt kanserinin
görülme sıklığı dünyada ve ülkemizde her yıl
giderek yükseliyor. Yaz aylarında cilt
problemlerinin gelişiminde hatalı
alışkanlıklarımız ise büyük bir etken oluyor!
Dermatoloji uzmanı Dr. Melodi Çekiç, “Hatalı
alışkanlıklardan vazgeçildiğinde cilt
kanserlerinin yüzde 80'inden fazlası
önlenebiliyor. Sağlıklı ve genç görünen bir cilt
için güneşten koruyucu krem kullanmak,
koruyucu kıyafetler giymek ve cildi tahriş eden
ürünlerden kaçınmak çok önemlidir”
uyarısında bulundu. (Haber Merkezi)

Bu hatalar kanser
riskini artırıyor! 

Öğrencilerin fiziksel, sosyal ve sportif
gelişimini artırmak amacıyla ‘sağlıklı
kampüs’ konseptini hayata geçiren İzmir
Ekonomi Üniversitesi (İEÜ), yaptığı
çalışmaları anlatmak üzere Avrupa’daki
üniversitelerde görev yapan
akademisyenleri ve idari çalışanları konuk
etti. 7 farklı ülkeden İzmir’e gelen
konuklara, İEÜ’nün sağlıklı kampüs
temelinde gençlere ve öğretim üyelerine
yönelik yaptığı çalışmalar detaylıca
anlatıldı. 4 gün süren programa; Almanya,
Fransa, İtalya, Slovakya, Polonya,
Yunanistan ve Romanya’dan öğretim üyeleri
ve idari çalışanlar katıldı. (Haber Merkezi)

Avrupa’ya sağlıklı 
kampüs tanıtımı!

Yaşar Üniversitesi İç
Mimarlık ve Çevre Tasarımı
Bölümü öğrencilerinin sokak
hayvanları için tasarladıkları
mobilyalar, İzmir’in çeşitli
bölgelerindeki park ve
barınaklara yerleştirildi. Yaşar
Üniversitesi Mimarlık
Fakültesi İç Mimarlık ve
Çevre Tasarımı Bölümü,
Hayvan Hakları Federasyonu
(HAYTAP) ve Caploonba
Orpak Mobilya, Me2
Projesi’nde sokak hayvanları
için bir araya geldi. 

İç Mimarlık ve Çevre
Tasarımı Bölümü 3. sınıf
öğrencileri, ‘INAR 3302
Mobilya Tasarımı’ dersi

kapsamında, HAYTAP’ın
mentorluğunda hem sokak
hayvanları hem barınaklar hem
de sahipli hayvanlar için
mobilyalar tasarladı. Genç iç
mimarlar, sokakta yaşayan
hayvanların konforla

barınabileceği kulübe tarzında
yaşam alanları oluşturdu. 

BARINAK VE PARKLAR
Projenin ilk etabında

tasarlanan 3 proje; Aleyna
Yolcu, İrem Aktürk ve Muratcan

Doğan ile Ali Barış Topçuoğlu ve
Ali Özaltındiş’ın ellerinden çıktı.
Caploonba Orpak Mobilya
tarafından üretilen barınaklar,
İzmir Kültürpark, Buca, Foça ve
Bornova’daki barınak ve parklara
yerleştirildi. Projede;

koordinatörlük yapan İç
Mimarlık ve Çevre Tasarımı
Bölümü Dr. Öğretim Üyesi
Eda Paykoç Özçelik’in yanı
sıra Öğretim Görevlisi
Sergio Taddonio, Öğretim
Görevlisi Altuğ Toprak,
Öğretim Görevlisi Ertan
Demirkan ve Araştırma
Görevlisi İrem Deniz
Akçam Ergin yer aldı.
(Haber Merkezi)

Yaz mevsimiyle birlikte
balıkçılıkta av yasaklarının
başlaması dolayısıyla kültür
balıklarına olan talep arttı.
Ege Üniversitesi Su Ürünleri
Fakültesi Dekan Yardımcısı
Prof. Dr. M. Tolga Dinçer,
kültür ve deniz balıkçılığı,
Türkiye’de balık
yetiştiriciliği ve balık
tüketimi konusunda önemli
bilgiler verdi.Prof. Dr.

Dinçer, “Türkiye’de su
ürünleri tüketimi bölgelere
göre farklılık göstermekle
birlikte, 2023 yılında kişi başı
yıllık su ürünleri tüketimi 7
kilogram olarak kayıtlara
geçmiştir. Yapılan bilimsel
çalışmalar, doğa balığı ile
yetiştiricilik balığı arasında
iddia edildiği gibi önemli
farklılıklar bulunmadığını
gösteriyor” dedi. Dinçer,

“Balık ve su ürünleri
tüketiminin faydaları
açısından ön plana çıkan
omega 3, tüm balığın toplam
vücut ağırlığının yüzde 0,5
ile yüzde 5 oranını
kapsamaktadır. Bu noktada
sadece balık tüketiminin
faydası denilince omega 3'ü
esas almak eksik bir
yaklaşım olacaktır”
ifadelerini de kullandı.
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EBEDİ BAŞKAN: Sezer Doðan
İmtiyaz Sahibi Ege Telgraf Gazetecilik ve
Matbaacýlýk Ticaret Anonim Þirketi Adýna

NURTEN DOĞAN

YÖNETİM YERİ
Ýþ Yeri Adresi:İsmet Kaptan Mahallesi

1371 sok.  No:2  Z/3
Kasman Ýþ Haný 
Konak-Ýzmir

Tel:0 232 446 88 47-483 99 66- Faks:0 232 446 88 53
BASIM TESİSLERİ

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık ve  Kağıtçılık A.Þ.
İzmir Metal İşleri Sanayi Sitesi 2. Cadde No:93 

Kısıkköy Menderes/ İZMİR 
TEL: 0232 257 67 32 

DAĞITIM
Turkuvaz Dağıtım Pazarlama A.Þ.- ÝZMÝR
E-posta: egetelgraf1960@gmail.com

UETS: 25949-47663-26058
www.egetelgraf.com

YAYIN TÜRÜ: Yerel Süreli Yayýn
Bu Gazete Basýn Meslek Ýlkelerine  uymaya söz

vermiþtir
Gazetemiz AA, İHA, DHA haber ajansları abonesidir.

Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Kadının
soyadı
meselesi 

Türk Medeni Kanunu ile evlenen kadın
eşinin soyadını almakta idi. Aradan geçen
zaman içinde kadının çalışma hayatının

içine girmesi, çalıştığı süreçte ürettiklerini eşinin
soyadını taşıyarak üretmesi, örneğin kitap
yazması, makaleler yazması, mesleğini icra ettiği
muayenehane, büro gibi mekanlar açması, iş
hayatında bu isim ve soy isimle tanınması söz
konusu olmaktaydı. Ancak olası boşanmalar
neticesinde, kadının evli olduğu ve eşinin soyadını
taşıdığı dönemde çalışma hayatında tanınmış iken,
birden bire soyisim değişikliği ile tanınmaz hale
gelmesi ve bu nedenle de emeklerinin boşa
gitmesi durumu söz konusu olmaya başlamıştı. Bu
da hem maddi hem manevi yıkımlara neden
olmaktaydı.

Hatta yalnızca bu yıkımdan korunmak için,
eşinin izni veya mahkeme kararı ile boşanmış
olduğu için hiç tercih etmese de eski eşinin
soyadını taşımak zorunda kalmaktaydı. Bu bile bir
sürü prosedür ile gerçekleşebilmekteydi.

Oysa, doğduğu andan itibaren taşıdığı soyadını
taşımak en doğal hakkı olmalıydı. Bu hem erkek
hem kadın için vazgeçilmek bir hak olmalıydı.

EVLENSE BİLE
Kadın evlense bile kendi ailesinden gelen

soyadını da taşıyabilme konusunda senelerce
mücadele verdi ve sonunda bir yasal düzenleme
iki soyadını taşıyabilmeye olanak sağladı. Ancak,
kadın iki soyadı değil, yalnızca kendi ailesinin
soyadını taşıyabilmenin de olanaklı olmasını
istiyordu. İstanbul 8. Aile Mahkemesi tarafından
evlenmeden önceki soyadının kullanılmasına izin
verilmesi talebiyle açılan davada itiraz konusu
kuralın Anayasa’ya aykırı olduğu kanısına
varılarak ilgili maddenin iptali talebiyle Anayasa
Mahkemesi’ne başvuruda bulunuldu.

Anayasa Mahkemesi de kendi soyadını
kocasının soyadıyla birlikte kullanabilmesine
ilişkin 4721 Sayılı Kanun’un 187. maddesinin
birinci ve ikinci cümlesinin iptaline karar verdi.
Kadının evlenmeden önceki soyadının evlendikten
sonra da tek başına kullanılmasının olanaklı
olması, aksi uygulamanın eşitlik ilkesini ihlal ettiği
gerekçesine dayandırılan karar 22/2/2023 Tarihli
ve 2022/155 E., 2023/38 K. Sayılı kararı 28.04.2023
tarihinde Resmî Gazete’de yürürlüğe girdi.

4721 Sayılı Türk Medeni Kanunu’ndaki 187.
Maddesi’nde iptal edilen düzenleme şu şekildeydi:

“Madde 187- Kadın, evlenmekle kocasının
soyadını alır; ancak evlendirme memuruna veya
daha sonra nüfus idaresine yapacağı yazılı
başvuruyla kocasının soyadı önünde önceki
soyadını da kullanabilir. Daha önce iki soyadı
kullanan kadın, bu haktan sadece bir soyadı için
yararlanabilir.”

Sonuç olarak bu iptal kararı ile “kadın
evlenmekle kocasının soyadını alır” ifadesi de iptal
olduğundan, kadının evlilik yoluyla artık eşinin
soyadını alması olanaksızlaştı. Evlilik yoluyla iki
soyisim taşıyan kadınların durumunun ne olacağı
ve evlenme ile eşinin soyadını da tercih edebilecek
kadınların bu tercihi kullanma olanaklarının
olabilip olamayacağı gibi bir sorun ortaya çıktı ve
bir yasal boşluk oluştu.

Dokuzuncu Yargı Paketi adıyla anılan torba
kanunda 15. Madde ile şöyle bir öneri yer almakta
olduğu görülmekte:

“Madde 187- Kadın evlenmekle kocasını
soyadını alır. Şu kadar ki; kadın evlendirme
memuruna veya daha sonra nüfus idaresine
yapacağı yazılı başvuruyla kocasının soyadı
önünde önceki soyadını da kullanabilir. Kadının
soyadı, kendi soyadı ile önceki kocasının
soyadından oluşuyorsa kadın bu soyadlarından
sadece birisini evleneceği kocasının soyadının
önünde kullanabilir”

Torba kanun aynen yürürlüğe girecek olursa;
Böylece yine önceki uygulamaya dönülmüş gibi
oldu. Peki, bu iptal süreci sonrasındaki yeni
düzenlemeye kadar geçen sürede, evlendiği halde
yalnızca kendi soyadını taşıyan kadınların durumu
ne olacak?

İşte bunu uygulamada yargılama süreçleri
geçirecek olaylar olursa takip edip, göreceğiz.
Kazanılmış hak olması nedeniyle, eşinin değil,
ailesinin soyadını taşıyan kadınların kazanılmış
haklarına saygı gösterilmesi gerektiğini
düşünüyorum.

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com
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Yaşar Üniversitesi, HAYTAP ve Caploonba Orpak Mobilya, sokak hayvanları için
sosyal sorumluluk projesi hazırladı. 3 projenin ürünleri İzmir sokaklarında

Yaşarlı öğrenciler 
dostları unutmadı
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KARŞIYAKA İşitme Engelliler
Spor Kulübü, başarıyla
mücadele ettikleri Türkiye
İşitme Engelliler Futbol 1. Ligi
final karşılaşmasında
İzmirspor’u yenerek Türkiye
Şampiyonu oldu. 5 gol averajla
şampiyonluğa ulaşan kulüp,
Türkiye İşitme Engelliler Futbol
Süper Ligi’ne yükseldi. Süper
Lig’de mücadele edecek tek

İzmir takımı
olan Karşıyaka
İşitme Engelliler
Spor
Kulübü’nün
oyuncuları, Başkan Özgür Erkan
ve yöneticileriyle birlikte
Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal’ı ziyaret ederek
sevinçlerini paylaştı.
Kazandıkları kupayı Başkan

Ünsal’a takdim eden ekip, ayrıca
Ünsal’a adının yazılı olduğu
forma hediye etti. Kulüp üyeleri
Süper Lig’de oynayacakları ilk
maç için de Başkan Ünsal’a
davette bulundu. (Haber Merkezi

İŞLETMELER 2. BÖLGE DAİRESİ BAŞKANLIĞI JENERATÖRLERİN BAKIM VE
ONARIMI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/860873
1-İdarenin
a) Adı : İZMİR SU VE KANALİZASYON İDARESİ GENEL 

MÜDÜRLÜĞÜ (İZSU)
b) Adresi : Cumhuriyet Bulvari No:16 35250 KONAK/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2322932524 - 2322932398
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı : İŞLETMELER 2. BÖLGE DAİRESİ BAŞKANLIĞI 

JENERATÖRLERİN BAKIM VE ONARIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : Muhtelif bölgelerde bulunan tesislerdeki farklı marka, 

model ve kapasitelerde 13 adet elektrik jeneratörünün 
mevcut arızalarının giderilmesi, 3 adet kontrol 
bakımlarının ve 1 adet ağır bakımının yapılması, 360 
günlük süreç içerisinde meydana gelebilecek arızaların 
onarımlarının yapılması
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : İzmir İli Ayrancılar, Bayındır, Havza, Torbalı, Torbalı 

Karakuyu, Ödemiş, Hasköy, Tire Atıksu Arıtma Tesisleri
ve Cumaovası Alt Geçit, Küner Terfi Merkezi, Görece 
Terfi Merkezi, Olağananası Terfi Merkezlerinde

ç) Süresi/teslim tarihi : İşe başlama tarihinden itibaren 360 (ÜçyüzAltmış) gündür
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün içinde işe 

başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 29.07.2024 - 14:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : İZSU Genel Müdürlüğü Cumhuriyet Bulvarı No:16 Kat:3 

Konak/İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya noter
tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son
bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan ve
teklif edilen bedelin % 30 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer işlere
ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci maddesi
dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Üretici veya Yetkili Servis Belgesi
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Jeneratör Bakım ve/veya Onarım İşleri
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucunda, üzerine ihale
yapılan istekliyle toplam bedel üzerinden götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2059445)

İŞLETMELER 2. BÖLGE DAİRESİ BAŞKANLIĞI 
JENERATÖRLERİN BAKIM VE ONARIMI

İZMİR SU VE KANALİZASYON İDARESİ GENEL 
MÜDÜRLÜĞÜ (İZSU)
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ALTAY'IN efsane
futbolcularından olup, Türk
futbolunun simge
isimlerinden teknik
direktör Mustafa
Denizli'nin ekibinde 8 yıl
görev yaptığını belirten
Gökhan Karaaslan,
"Mustafa hoca ile 80-90
bin kişi önünde final
maçlarına çıktık. Bu
maçlardan sonra bile her
zaman Altay'ın maçını sorardı. Bu
sayede Altay benim içimde de yer
etmeye başladı" diye konuştu. İzmir ekibinin
önümüzdeki sezon 111'inci yaşına gireceğini
hatırlatan teknik direktör Karaaslan, "Büyük bir
camiada görev yapacağım, sorumluluğumun
farkındayım. Yakın çevrem Altay'daki transfer
yasağı ve mali sorunlarla nasıl baş edeceğimi
soruyor. O anda gözümün önüne bir pankart
geliyor. 'Bir yolunu buluruz, hep bulduk' pankartı.
Bu pankart beni de takımı da motive eden bir
pankart. Adının önünde Büyük sıfatı olan tek
kulüp Altay" yorumu yaptı. 

Altay'ı basamak olarak görmediğini söyleyen
teknik direktör Karaaslan, "Şartlar zorlu, ben de
sorumluluğumun büyüklüğünün bilincindeyim.
Geçen sezon Diyabekirspor'da çalıştım. Düşme
potasına yakın olan takımı Play-Off hattına
yaklaştırdık. Aile ortamı ile bunu başardık. Bu
ortam takıma yansımazsa hedefe ulaşamayız.
Birlikteliği mutlaka sağlamamız gerekiyor.
Başarılı olacağımıza yürekten inanıyorum.
Taraftarların da bize güvenmesini, inanmasını
istiyorum" mesajı verdi. (DHA)

2'NCİ Lig'de yer
aldıkları grupta Altay

kalitesinde bir kulüp
olmadığını ifade eden genç teknik

adam, "Camia büyüklüğü olarak baktığında
bizim gibi bir kulüp yok. Bunu avantaja
çevirmemiz gerekiyor. Mutlaka taraftar
desteğine ihtiyacımız var. Altay ile Süper Lig'e
çıktım, en güzel gününde oradaydım. En kötü
günü de yaşadım. Tribünlerin tamamen dolu
olduğu anı görmüş biri olarak taraftarların
takımına ne kadar bağlı olduğunu bilen
biriyim. Aynı beklenti içerisindeyim" dedi.

Şirketleşme çalışmalarının sürdüğünü,
transfer yasağı kalkmaması halinde enseyi
karartmayacağını dile getiren Karaaslan,
"Genç de olsalar elimizde geçen sezon 1'inci
Lig'de tecrübe edinmiş bir oyuncu grubu var.
Altay bu yaz döneminde Süper Lig'e 2 oyuncu
sattı. Enes Öğrüce Bodrum FK'ya Eren ise
Gaziantep FK'ya gitti. Altay'ın altyapı
kültürünü, Türk futboluna oyuncu kazandırma
kültürünü gözardı etmemek lazım. Okay, Cenk
Özkaçar, en büyüğü de Mustafa Denizli,
Altay'dan yetişti" şeklinde konuştu.
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TFF 2'nci Lig ekiplerinden Altay'ın 31 yaşındaki yeni
teknik direktörü Gökhan Karaaslan, katıldığı bir
televizyon programında açıklamalarda bulundu

Gökhan
Karaaslan

Şampiyonlardan
Başkan Yıldız

Ünsal’a ziyaret

Ekrem Kılıçarslan
yuvaya geri döndü

Turgutlu’da Gökhan
Akın yeniden başkan

SÜPER Lig'de yeni sezon
hazırlıklarının ikinci etabı için
Slovenya'ya giden Göztepe, kaleci
transferinde Ekrem Kılıçarslan ile
anlaştı.

Polonyalı file bekçisi Mateusz
Lis'in kulübü Southampton'a

dönmesinin ardından
arayışlarına başlayan, Ertaç
Özbir ve Erce Kardeşler gibi
isimlerle görüşen sarı-
kırmızılılar, Ekrem'i
kadrosuna dahil etti. Son

olarak Ankara
Keçiörengücü'nde görev

yapan 26 yaşındaki file
bekçisi 2022-2023

sezonunda da
Göztepe'de kaleyi
korumuştu.

Göztepe'nin
Ekrem'in yanı sıra
bir kaleci daha

alacağı kaydedildi.
Eskişehirspor

altyapısından yetişen Ekrem
Klıçarslan, Hatayspor ve

Gaziantep FK'da görev aldı. (DHA)

İZMİR ekibi, son olarak
Karaman FK'da forma
giyen stoper Mete Yıldız
ile 1 yıllık sözleşme
imzaladı. Torbalı Metin
Oktay Yerleşkesi'nde
Altınordu Sportif

Direktörü Murat
Korkamaz ile bir araya
gelen 26 yaşındaki
oyuncu, kendisini
Altınordu'ya bağlayan
sözleşmeye imza attı.
(DHA)

TURGUTLUSPOR’UN
genel kurul
toplantısı Turgutlu
Ticaret ve Sanayi
Odası’nda
gerçekleştirildi. 
Kongrede Divan
Başkanlığı’na Esin
Küçükler seçilirken
katip üyeleri Ufuk
Pınar ve Burhan
Gündüz oldu.
Yönetim kurulunun
faaliyet, kesin
hesap ve denetleme
kurulu raporları

oybirliğiyle ibra
edildikten sonra
tahmini bütçe 69
milyon 841 bin TL
olarak belirlendi.
Mevcut Başkan
Gökhan Akın’ın
listesi dışında
başka bir liste
olmadığı için
Akın’ın listesi açık
oylama ile 311
kongre üyesinden
katılan 54 üye
tarafından oy
birliğiyle seçildi.

Altınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamamAltınordu’da Mete tamam
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İLK ADIMI ATTILAR
Ege Telgraf Gazetesi’nde muhabir
olarak görev yapan Safanur Öztürk
ve editör Kaan Ülkü evlilik yoluna
ilk adımı nişan
töreniyle attı. 7
Temmuz’da
gerçekleşen törene Ege
Telgraf Ailesi de tam
kadro katıldı. Seçkin
davetlilerin bulunduğu
bu mutlu günde çiftin
nişan yüzüklerini
Gazetemizin Genel
Yayın Yönetmeni Aylin
Suphandağlı taktı. 

‘HEP MUTLU OLUN’
Davetlilerin doyasıya eğlendiği nişan
töreni pasta merasimiyle devam etti.
Konukların doyasıya eğlendiği gecede

genç çiftin
mutluluğu da
gözlerine yansıdı.
Biz de Ege Telgraf
Gazetesi olarak
çalışma
arkadaşlarımızı
tebrik eder, bu
uzun ve güzel
yolculukta
mutluluklar dileriz.
(Haber Merkezi)

Nesli tehlike altındaki Küçük Akbaba
(Mısır Akbabası), Konya’nın Meram
ilçesi sınırlarında görüntülendi.
Uluslararası Doğayı Koruma
Birliği'nin 2023-2024 kırmızı
listesinde bulunan Küçük
Akbaba, üreme alanı olarak
küresel anlamda Türkiye’yi
tercih ediyor. (AA)

Hem kulaklara
hem gönüllere

Foça’da yaz boyunca her pazartesi
düzenlenen ‘Şiir İçi Şarkılar Gecesi’,
programının konukları Türk sineması ve
tiyatrosunun ünlü ismi Altan Gördüm ile

şair Ataol
Behramoğlu
oldu. Gördüm
etkileyici sesi
ile hem
kulaklara hem
gönüllere
seslendi. Cemal
Süreya veAtila
İlhan’ın
şiirlerini okuyan
Gördüm
performansıyla
büyüledi.

“Zakkum ve Yaz” şiiriyle konuklara
‘Merhaba’ diyen Ataol Behramoğlu büyük
alkış topladı. Şiir İçi Şarkılar Gecesi, Altan
Gördüm’ün çeşitli şairlerden okuduğu
şiirler, Haluk Çetin’in şarkılarıyla
gecenin ilerleyen saatlerine kadar devam
etti. Foça’da ‘Şiir İçi Şarkılar Gecesi’
etkinlikleri ünlü konuklarla yaz boyunca
sürecek. (Haber Merkezi)
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festival coşkusu
Seferihisar Belediyesi’nin bu yıl 3.
kez düzenlediği Ürkmez Kültür ve
Sanat Festivali birbirinden keyifli
etkinlikler ve tiyatro gösterisiyle
başladı. Ürkmez Kültür ve Sanat

Merkezi’nde
gerçekleşen
festival,
ziyaretçiler
tarafından
büyük bir
ilgiyle
karşılandı.
Festivalde
sergiler,
konserler,

tiyatro gösterileri, geleneksel el
sanatları atölyeleri ve yöresel
lezzetlerin tanıtımı gibi birçok
etkinlik yer alacak. Festivalin birinci
gününde, Demir Öztürk’ün kaleme
aldığı ve Tiyatro Atölyem
oyuncularının oynadığı ‘Gözlerimi
Kaparım Vazifemi Yaparım’ adlı
gösterisi kahkahalara boğdu.
Yelkenli sergiler, cam işleme ve
süsleme atölyesi, çini atölyesi,
‘Topraktan Maviye Sergisi’,
‘Dönüşen Kumaşlar Sergisi’ gibi
pek çok atölyenin yer aldığı festival
yarın son bulacak. (Haber Merkezi)

BÜYÜLEYEN GÜZELLİK
Manisa'nın Yunusemre ilçesinde

bulunan ve 2 bin 700 yıllık geçmişiyle
kendine hayran bırakan Aigai Antik

Kenti fotoğraf tutkunlarına da
unutulmaz kareler veriyor. Prof. Dr.

Yusuf Sezgin tarafından yürütülen
kazı çalışmalarıyla pek çok yapı

günümüze kazandırılırken, yapıların
sunduğu görsellik hem ziyaretçilerin

hem de fotoğraf severlerin
beğenisini topluyor.

MERAKLILARI BİLİYOR
Kent merkezinden ve şehrin ışıklarından
uzak noktada bulunan Aigai Antik Kenti
özellikle Samanyolu Galaksisi’ni
fotoğraflamak isteyen fotoğraf
tutkunları için adeta görsel şölen
sunuyor. Aigai Antik Kenti'ndeki antik
tiyatronun vomitoryumu ile Samanyolu
Galaksisi fotoğraflandı. Birçok fotoğraf
karesiyle oluşturulan timelapse
tekniğiyle yıldızların hareketi
görüntülendi. (İHA)

MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!MUTLAKA GÖRMELİSİNİZ!
Türkiye’nin ilk kağıt ve kitap
müzesi niteliğini taşıyan,
dünyanın en küçük kitabı ve en
hafif kağıdının sergilendiği Ege
Üniversitesi (EÜ) Kâğıt ve Kitap
Sanatları Müzesi, ulusal ve
uluslararası önemli eserlere
ev sahipliği yapıyor. Müze
Müdürü Dr. öğretim üyesi
Seda Ağırbaş, “Müzemizde
boyutları 2.4’e 2.9 milimetre

olan dünyanın en küçük
kitabını sergiliyoruz. O kadar
küçük ki sadece büyüteç ile
bakılabiliyor. EÜ Kâğıt ve Kitap
Sanatları Müzesi, ulusal ve
uluslararası çok sayıda önemli
esere ev sahipliği yapıyor bu
yüzden de bir bilgi müzesi, bir
çağdaş sanatlar müzesi, bir
evrensel müze niteliği taşıyor”
dedi. (Haber Merkezi)

Ege Telgraf Gazetemizin muhabiri Safanur
Öztürk ve kurumumuzun internet platformu
editörü Kaan Ülkü evlilik yoluna ilk adımı attı
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Seda
Ağırbaş

Konya tepelerini
mesken tuttular


